
Σελίδα 1 από 43 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  2ΗΣ  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
Ν Ε Ο Υ    Δ Η Μ Ο Τ Ι Κ Ο Υ   Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   

Α Θ Η Ε Ν Ο Υ    2 0 2 5 
 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ: ΔΕΥΤΕΡΑ 10 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2025, ΩΡΑ 8:00Μ.Μ. 
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2. Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού 
 4. Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5. Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 6. Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 7. Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 8. Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 9. Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 10. Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 11. Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 12. Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 13. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 14. Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 15. Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 16. Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
    
ΑΠΩΝ: 1. Καϊλά Μ. Αντρέας (σημ. 2) Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
    
ΤΗΡΗΣΗ 
ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

Σημειώσεις: 1. Η συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε στις 10/2/2025 αναφέρεται στα θέματα 
της Ημερήσιας Διάταξης που στάλθηκε στα μέλη ηλεκτρονικά και 
ταχυδρομικά ανάλογα στις 7/2/2025.  

 2. Το μέλος του Δημοτικού Συμβουλίου Αθηένου κύριος Αντρέας Μ. Καϊλάς 
ενημέρωσε τον Δήμαρχο Αθηένου ότι δεν θα παραστεί στη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου Αθηένου ημερομηνίας 10/2/2025 για λόγους υγείας. 

 
 
 
1) Αρ. Θέματος 27/2025. 
 
Θέμα:  Συνάντηση με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Πρόεδρο του Επαρχιακού 

Οργανισμού Αυτοδιοίκησης Λάρνακας, για παρουσίαση, 
επεξηγήσεις και συζήτηση σε σχέση με την ανάθεση της 
ευθύνης ανάπτυξης και διαχείρισης του δικτύου ομβρίων 
υδάτων και της κατασκευής αντιπλημμυρικών έργων από 
τον Ε.Ο.Α.Λ. 
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Μέσα στην Αίθουσα Συνεδριάσεων εισήλθε ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Πρόεδρος 
του Επαρχιακού Οργανισμού Αυτοδιοίκησης Λάρνακας. 
 
α) Αντιπλημμυρικά έργα. 
Ο Δήμαρχος, αφού καλωσόρισε τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, τον ευχαρίστησε για 
την παρουσία του στη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου και του 
ζήτησε όπως ενημερώσει τα μέλη σε σχέση με το θέμα ανάπτυξης και 
διαχείρισης του δικτύου όμβριων υδάτων και της κατασκευής 
αντιπλημμυρικών έργων στην Αθηένου, αρμοδιότητα η οποία με βάση 
την πρόσφατη μεταρρύθμιση, μεταφέρθηκε στον Ε.Ο.Α.Λ., αναφέροντάς 
του τα βασικά θέματα που τέθηκαν από μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 
για τα οποία χρειάζονται διευκρινίσεις. 
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, αφού ευχαρίστησε το Δημοτικό Συμβούλιο για την 
πρόσκληση, έκανε σαφές ότι τόσο ο Επαρχιακός Οργανισμός 
Αυτοδιοίκησης Λάρνακας, όσο και ο ίδιος, είναι έτοιμοι να υποστηρίξουν 
τον Δήμο Αθηένου και να διαχειριστούν με επιτυχία τα όποια θέματα 
σχετίζονται με το δίκτυο όμβριων υδάτων και την προώθηση κατασκευής 
αναγκαίων αντιπλημμυρικών έργων στην περιοχή της Αθηένου.  
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ κατέστησε σαφές ότι αποτελεί σημαντικό δεδομένο ότι 
έχει ήδη εκπονηθεί υδρολογική μελέτη για την περιοχή, παρόλο που 
χρειάζεται και θα γίνει επικαιροποίησή της από πλευράς του Ε.Ο.Α.Λ. 
Πρόσθεσε, ότι σε συνεννόηση με τον Δήμο Αθηένου θα εντοπιστούν τα 
έργα τα οποία αποτελούν προτεραιότητα και θα μπουν σε τροχιά 
υλοποίησης. 
 
Την ίδια όμως στιγμή, επιβάλλεται η εξέταση του ενδεχομένου χρέωσης 
φορολογίας στους δημότες, για να καταστεί δυνατή η υλοποίηση των 
αναγκαίων έργων, όχι μόνο από τεχνικής άποψης, αλλά και από 
οικονομικής άποψης. Από πλευράς του Ε.Ο.Α.Λ. θα καταβληθεί κάθε 
δυνατή προσπάθεια εξεύρεσης ευρωπαϊκής χρηματοδότησης ή/και 
δανεισμού. 
 
Στο σημείο αυτό ο Αντιδήμαρχος Αθηένου, αφού τον καλωσόρισε με τη 
σειρά του και τον ευχαρίστησε που παρευρεθεί στη συνεδρία με το 
Δημοτικό Συμβούλιο, αλλά και για το προσωπικό ενδιαφέρον που 
επιδεικνύει, αναφέρθηκε στη συζήτηση που έγινε στην προηγούμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου για το θέμα. Εξήγησε ότι ο λόγος 
που ζητήθηκε η συνάντηση είναι για σκοπούς παροχής διευκρινίσεων για 
το χρονοδιάγραμμα και το πλάνο προώθησης των έργων, ποιά έργα 
ακριβώς θα προωθηθούν στην περιοχή και για τον χρονικό ορίζοντα που 
οι δημότες θα επιβαρύνονται με χρέωση.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου ζήτησε από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ να τοποθετηθεί 
στο θέμα αυτό. 
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Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ διευκρίνισε ότι τα προωθούμενα έργα προς υλοποίηση 
θα συναποφασιστούν με το Δημοτικό Συμβούλιο και εξήγησε ότι όποιες 
φορολογίες επιβληθούν θα είναι ανταποδοτικές, με την έννοια ότι το 
συνολικό ποσό που θα εισπραχθεί από τον Δήμο Αθηένου θα διατεθεί 
πίσω στους δημότες προς δικό τους όφελος, υπό μορφή κατασκευής 
έργων για την περιοχή της Αθηένου. 
 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς αναφέρθηκε στα εγκριμένα 
πολεοδομικά έργα της Αθηένου και συγκεκριμένα στην κατασκευή του 
Ανατολικού Περιμετρικού και στη διαμόρφωση της Κεντρικής Πλατείας 
Εκκλησιών, έργα στα οποία περιλαμβάνεται μέρος των αναγκαίων 
αντιπλημμυρικών έργων για την Αθηένου και ζήτησε διευκρινίσεις σε 
σχέση με τον χειρισμό των έργων αυτών από τον Ε.Ο.Α.Λ.  
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ανέφερε ότι μέχρι σήμερα όλα τα αντιπλημμυρικά 
τυγχάνουν 1/3 χρηματοδότησης από πλευράς του Κράτους, αλλά μετά τη 
μεταρρύθμιση δεν έχει ξεκαθαρίσει εάν ισχύει. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι με έντονες προσπάθειές του, έγινε κατορθωτό 
το ποσό των €400.000 περίπου που θα απαιτηθεί για την κατασκευή των 
αντιπλημμυρικών έργων στο έργο της Κεντρικής Πλατείας Εκκλησιών, να   
προστεθεί στο συνολικό κόστος κατασκευής του έργου, γεγονός που 
σημαίνει ότι θα καλυφθεί κατά 80% από το Κράτος. Αντίστοιχος χειρισμός 
έχει γίνει και για τα αντιπλημμυρικά έργα που περιλαμβάνονται στην 
κατασκευή του ανατολικού περιμετρικού. 
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ διευκρίνισε ότι αφού η «Μελέτη σχεδιασμού 
αντιπλημμυρικών έργων για την προστασία των οικιστικών ζωνών του 
Δήμου Αθηένου» έχει εκπονηθεί και σημαντικό μέρος των αναγκαίων 
αντιπλημμυρικών έργων ήδη έχουν προγραμματιστεί να κατασκευαστούν 
στο πλαίσιο ολοκληρωμένων παρεμβάσεων, όπως είναι το έργο της 
Πλατείας και του Ανατολικού περιμετρικού, θα εντοπιστούν άλλα 
αναγκαία σημεία παρέμβασης, όπως είναι το αντιπλημμυρικό του νότιου 
περιμετρικού. Σημαντικό ζήτημα παραμένει η προσήλωση στο να 
εξασφαλιστεί χρηματοδότηση για τα έργα που θα αποφασιστεί να 
προωθηθούν, με σκοπό να μην επιβαρυνθούν σημαντικά οι δημότες της 
Αθηένου.  
 
Ακολούθησε διευρυμένη συζήτηση και τα μέλη υπέβαλαν ερωτήσεις και 
απορίες, τις οποίες ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ απάντησε επαρκώς μέχρι την πλήρη 
ικανοποίηση των μελών.  
 
Καταληκτικά, ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ζήτησε να σταλεί επίσημη γραπτή επιστολή 
προς τον Ε.Ο.Α.Λ. για την παράδοση  της υδρολογικής μελέτης και ο ίδιος 
δεσμεύτηκε ότι σε χρονικό διάστημα δύο μηνών περίπου, ο ΕΟΑΛ θα 
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προβεί στην επικαιροποίηση της μελέτης. Ακολούθως, θα ενημερώσει 
τον Δήμο για το κόστος που αναμένεται να απαιτηθεί για τα έργα που 
περιλαμβάνονται στη μελέτη. Στόχος είναι να ωριμάσει τουλάχιστον ένα 
αντιπλημμυρικό έργο, το οποίο  θα αποφασιστεί ότι αποτελεί 
προτεραιότητα για την Αθηένου. 
 
β) Αποχετευτικό Βιομηχανικής Περιοχής. 
Στο σημείο αυτό, ο Δήμαρχος, δράττοντας την ευκαιρία της παρουσίας 
του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στο Δημοτικό Συμβούλιο, έκανε αναφορά σε ακόμα ένα 
σημαντικό και σοβαρό θέμα, για το οποίο την ευθύνη χειρισμού έχει ο 
Ε.Ο.Α.Λ., και συγκεκριμένα για τα προβλήματα που προκαλούνται από 
τις διαρροές βιομηχανικών υγρών αποβλήτων στη Βιομηχανική Περιοχή 
της Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος απευθυνόμενος στον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ζήτησε να μελετήσει 
επισταμένα το θέμα από πλευράς του Ε.Ο.Α.Λ., ενόψει και της 
ολοκλήρωσης της ειδικής μελέτης που ήδη έχει εκπονηθεί μέσω ιδιωτικού 
μελετητικού γραφείου και η οποία έχει χρηματοδοτηθεί από το Υπουργείο 
Ενέργειας, Εμπορίου και Βιομηχανίας. Ο Δήμαρχος τόνισε ότι υπάρχει 
σοβαρή αντίδραση και παράπονα για την οχληρία που προκαλείται τόσο 
στη Βιομηχανική Περιοχή, όσο και σε ολόκληρη την περιοχή.  
 
Ο Δήμαρχος πρόσθεσε ότι το Υπουργείο είχε δώσει υπόσχεση ότι θα 
αναλάβει όχι μόνο τη χρηματοδότηση της μελέτης, αλλά και την 
χρηματοδότηση των έργων που θα πρέπει να γίνουν στην περιοχή. 
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ υποσχέθηκε ότι θα ζητήσει να ενημερωθεί επί του 
θέματος. 
 
γ)  Κατανάλωση υδατοπρομήθειας από 1/3 ως 30/4/2024. 
Ο Δήμαρχος έκανε αναφορά στη χρέωση κατανάλωσης από το Τμήμα 
Αναπτύξεως Υδάτων προς τον Δήμο για την αφορά πόσιμου νερού για 
την περίοδο από 1/3 ως 30/4/2024, ποσού ύψους €84.000 και διευκρίνισε 
ότι με δεδομένο ότι η καταμέτρηση της κατανάλωσης υδατοπρομήθειας 
και κατ’ επέκταση η χρέωση των δημοτών έγινε από πλευράς του Δήμου 
για την περίοδο 1/1/2024 μέχρι 31/3/2024, το 50% του κόστους της 
αγοράς του νερού για την περίοδο 1/4/24 μέχρι 30/4/24 θα πρέπει να 
καλυφθεί από τον Ε.Ο.Α.Λ., ο οποίος και ανέλαβε το Τμήμα 
Υδατοπρομήθειας του Δήμου Αθηένου από την 1/4/2024.  
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ υποσχέθηκε να μεταβιβάσει το θέμα στον Οικονομικό 
Διευθυντή του Ε.Ο.Α.Λ. ο οποίος και θα έρθει σε επαφή με τη Δημοτικό 
Γραμματέα για διευθέτηση του θέματος.  
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ αποχώρησε από την Αίθουσα Συνεδριάσεων πριν τη 
συζήτηση του Συμβουλίου και λήψη απόφασης. 
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Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη 

όλα τα πιο πάνω, τάχθηκε υπέρ της παραχώρησης της 
ευθύνης ανάπτυξης και διαχείρισης του δικτύου 
όμβριων υδάτων και της κατασκευής αντιπλημμυρικών 
έργων για την προστασία των οικιστικών ζωνών του 
Δήμου Αθηένου, στον Ε.Ο.Α.Λ. Ο Δήμος θα αποστείλει 
μέσω επίσημης γραπτής επιστολής την υδρολογική 
μελέτη, για να μπορέσει ο Ε.Ο.Α.Λ. να προβεί στην 
επικαιροποίησή της. Όσον αφορά την υποβολή του 
πλάνου προώθησης των αντιπλημμυρικών έργων στην 
Αθηένου, ποιά έργα ακριβώς θα προωθηθούν στην 
περιοχή και τον χρονικό ορίζοντα που οι δημότες θα 
επιβαρύνονται με χρέωση, το Δημοτικό Συμβούλιο 
Αθηένου θα αναμένει την ανταπόκριση από τον 
Ε.Ο.Α.Λ., σύμφωνα με την υπόσχεση που έχει δοθεί 
από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για να μπορέσει να τοποθετηθεί. 
Το θέμα θα επανέλθει, με σκοπό να συναποφασιστούν 
με τον ΕΟΑΛ και το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου τα 
έργα που θα προωθηθούν, το πλάνο υλοποίησής τους 
και το ύψος της χρέωσης των δημοτών. 

 
 

 
2) Αρ. Θέματος 28/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση των πρακτικών. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στα πιο κάτω πρακτικά, τα οποία αποστάληκαν 
ηλεκτρονικά και ταχυδρομικά ανάλογα στα μέλη στις 4/2/2025 και πριν τη 
διεξαγωγή της παρούσας συνεδρίασης για μελέτη και τυχόν 
παρατηρήσεις.  
 
α. 1η Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 13/1/2025. 
β. 1η Συνεδρίαση Τεχνικής Επιτροπής που έγινε στις 13/1/2025.  
γ. 1η Συνεδρίαση Συμβουλίου Προσφορών που έγινε στις 13/1/2025. 
δ. Έκτακτη Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 29/1/2025, για 
τη μία (1) κενή θέση Δημοτικού Μηχανικού.  
 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  1ΗΣ  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
ΤΗΣ ΤΕΧΝΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΕΝΟΥ 2025 

 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  13 Ιανουαρίου 2025  –  ΩΡΑ: 7:30μ.μ. 
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2. Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3. Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 4. Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5. Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 6. Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 7. Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 8. Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 9. Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 10. Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 11. Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 12. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 13. Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 14. Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
    
ΑΠΟΝΤΕΣ:  1. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού 
 2. Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 3. Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 
ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΕΤΑΙ: 

  
Νατάσα Γεωργίου Καρούσιου    
                 

 
Δημοτικός Γραμματέας 
 

Σημειώσεις:  
1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης 

Ημερήσιας Διάταξης.   
2. Τήρηση πρακτικών από κ. Νατάσα Γεωργίου Καρούσιου. 
3. Τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής Αθηένου κύριοι Δημητριάδης 

Θεόδωρος- Αντιδήμαρχος Αβδελλερού, Αντρέας Μ. Καϊλά και Σταύρος 
Σ. Χατζηχριστόφη,  ενημέρωσαν τον Δήμαρχο Αθηένου ότι δεν θα 
παραστούν στη συνεδρίαση της Τεχνικής Επιτροπής ημερομηνίας 
13/1/2025, για λόγους υγείας. 
 

 
1) Αρ. θέματος 1/2025: Επικύρωση πρακτικών. 

 
 3η Συνεδρίαση Τεχνικής Επιτροπής 2024 του νέου Δήμου Αθηένου από τον Ιούλιο 

2024, που έγινε στις 10/12/2024. 
 

Τα πρακτικά επικυρώθηκαν ως γράφηκαν. 
 
2) Αρ. θέματος 2/2025: Απορρέοντα από τα πρακτικά. 

 
Δεν υπήρξαν απορρέοντα από την επικύρωση των πιο πάνω πρακτικών. 
 
3) Αρ. θέματος 3/2025: Αρ. Φακέλου: 17.04.007 

Μελέτη και λήψη απόφασης σε σχέση με επιστολή που έχει σταλεί από το 
Τμήμα Τροχαίας του Αρχηγείου της Αστυνομίας για πρόβλημα 
επικινδυνότητας στην κύρια έξοδο της Αθηένου, μετά από αίτημα του 
Δήμου Αθηένου.   

 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε σε επιστολή του Τμήματος Τροχαίας του Αρχηγείου της 
Αστυνομίας, ημερομηνίας 3/12/2024 αντίγραφο της οποίας επισυνάφθηκε στην 
Ημερήσια Διάταξη και ζήτησε τυχόν απόψεις ή παρατηρήσεις από τα μέλη. 
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Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποδέχθηκε τις εισηγήσεις του 

Τμήματος Τροχαίας του Αρχηγείου της Αστυνομίας ως αυτές 
καταγράφονται κατωτέρω: 

1. Τοποθέτηση δύο Πινακίδων Ορίου Ταχύτητας με την ένδειξη 50 
ΧΑΩ, στον κύριο δρόμο Ε322, περίπου 80 μέτρα εκατέρωθεν της 
συμβολής με την οδό Θεοκρίτου και στις δύο κατευθύνσεις. 

2. Τοποθέτηση δύο Πινακίδων Τροχαίας με την ένδειξη  για κάθετη 
πάροδο, περίπου 60 μέτρα εκατέρωθεν της συμβολής του κύριου 
δρόμου με την οδό Θεοκρίτου. 

3. Συντήρηση της σήμανσης του κύριου δρόμου και της οδού 
Θεοκρίτου. 
Σε σχέση με την εισήγηση, ως αυτή καταγράφεται στο σημείο 3 της 
εν λόγω επιστολής και συγκεκριμένα στην κατασκευή μικρής 
κτιστής νησίδας τύπου Bullet επί της γραμμής διαχωρισμού του 
ΑΛΤ στην οδό Θεοκρίτου προς τον κύριο δρόμο Ε322.,  το 
Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως αυτή μην  υιοθετηθεί στο 
παρόν στάδιο και να  επαναξιολογηθεί στην πορεία. 

 
- Σημείωση:  Το μέλος κ. Μιχάλης Μιχαήλ εξέφρασε την άποψη ότι σε επόμενο 

στάδιο θα πρέπει να  απασχολήσει το Δημοτικό Συμβούλιο η ανάγκη 
ενίσχυσης του φωτισμού στις εισόδου της Αθηένου. 

 
Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  1ΗΣ  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 

Ν Ε Ο Υ     Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   Π Ρ Ο Σ Φ Ο Ρ Ω Ν     
Α Θ Η Ε Ν Ο Υ    2 0 2 5 

 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ: ΔΕΥΤΕΡΑ, 13 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ  2025, ΩΡΑ: 7:45μ.μ. 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2. Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3. Αντωνίου Κούλλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 4. Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 5. Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 6. Κοραή Στέλιος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 7. Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 8. Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 9. Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 10. Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 11. Παπουή Γιάννης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 12. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 13. Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 14. Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
    
ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 2. Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 3. Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
    
ΤΗΡΗΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

 
Σημειώσεις: 1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης Ημερήσιας Διάταξης.  
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 2. Τα μέλη του Συμβουλίου Προσφορών Αθηένου κύριοι Δημητριάδης Θεόδωρος -  
Αντιδήμαρχος Αβδελλερού, Αντρέας Μ. Καϊλά και Σταύρος Σ. Χατζηχριστόφη 
ενημέρωσαν τον Δήμαρχο Αθηένου ότι δεν θα παραστούν στη συνεδρίαση του 
Συμβουλίου Προσφορών Αθηένου ημερομηνίας 13/1/2025, για λόγους υγείας. 

 
1) Αρ. Θέματος 1/2025. 

 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για την προσφορά του έργου 

«Αναβάθμιση αναψυκτηρίου και μετατροπή του σε καφετέρια, που 
βρίσκεται στον χώρο του Κωνσταντίνειου Πάρκου στον Δήμο Αθηένου 
– Φάση Γ’», αρ. διαγωνισμού 23/2024. 

 
Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι στις 6/12/2024  πραγματοποιήθηκε το άνοιγμα 
των δύο υποβληθείσων προσφορών στο Κιβώτιο Προσφορών, της Εταιρείας 
«EXELIXIS GENERAL CONSTRUCTION» και της Εταιρείας «ΕΡΓΟΛΑΒΟΙ 
ΟΙΚΟΔΟΜΩΝ ΚΕ.ΠΑ.ΜΑ. ΛΤΔ» και ακολούθησε η αξιολόγησή τους από την 
Επιτροπή Αξιολόγησης.  
 
Η Επιτροπή Αξιολόγησης αποφάσισε όπως προχωρήσει στην αξιολόγηση και των 
οικονομικών προσφορών και μετά να αποφασίσει έαν θα ζητηθούν διευκρινίσεις από 
τους προσφοροδότες. 
 
Οι προσφερόμενες τιμές παρουσιάζονται πιο κάτω:  
 

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ 
 

ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. (€)  

1/2 EXELIXIS GENERAL 
CONSTRUCTION 

278.479,00 

2/2 ΕΡΓΟΛΑΒΟΙ ΟΙΚΟΔΟΜΩΝ ΚΕ.ΠΑ.ΜΑ. 
ΛΤΔ 

259.535,80 

 
Σχετικές επεξηγήσεις για τις υποβληθείσες οικονομικές προσφορές και η  εισήγηση της 
Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκαν με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 7/1/2025, αντίγραφο της οποίας αποστάληκε στα 
μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  

 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την απόρριψη των υποβληθείσων 
προσφορών για τον λόγο ότι επιπροσθέτως των ελλείψεων που 
έχουν διαπιστωθεί στην υποβολή δικαιολογητικών συμμετοχής 
και άλλων εγγράφων, οι υποβληθείσες τιμές και των δύο 
προσφοροδοτών είναι πολύ πιο ψηλές από το εκτιμώμενο 
κόστος του Διαγωνισμού. Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου 
επεσήμανε ότι πρέπει να γίνει επανέλεγχος του εκτιμώμενου 
κόστους του διαγωνισμού και γενικά των τιμών που 
περιλήφθησαν στο Δελτίο Ποσοτήτων από τον ιδιώτη Επιμετρητή 
«Y. KOUIS QS LYSIS LLC», ο οποίος έχει ετοιμάσει το αρχικό 
Δελτίο Ποσοτήτων, η ετοιμασία του οποίου έχει γίνει το 2021 και 
αφού οι τιμές πιθανώς να έχουν διαφοροποιηθεί.    

 
Το θέμα θα επανέλθει.  
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2) Αρ. Θέματος 2/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης για την προκήρυξη 

διαγωνισμού για «Εκπόνηση μελέτης για τη δημιουργία Γεωργικού 
Μουσείου στην Αθηένου». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι έχουν γίνει 
αρκετά διαβήματα προς την Κυβέρνηση με στόχο την εξασφάλιση χρηματοδότησης 
για την εκπόνηση μελέτης για τη δημιουργία Γεωργικού Μουσείου στην Αθηένου. 
 
Περαιτέρω, αναφέρθηκε σε πρόσφατη επιστολή που απέστειλε στην Υπουργό 
Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος Δρ. Μαρία Παναγιώτου με 
ημερομηνία 8/1/2025, μέσω της οποίας την ενημερώνει εκ νέου για την ανάγκη 
προώθησης ετοιμασίας μελέτης για ωρίμανση του έργου, ζητώντας χρηματοδότηση 
€40.000. 
 
Ο Δήμαρχος γνωστοποίησε στα μέλη ότι ήδη έχει μισθωθεί στον Δήμο ο χώρος που 
στεγάζονταν οι πρώην αποθήκες στη Σ.Π.Ε. Αθηένου στην οδό 9ης Ιουλίου, με σκοπό 
τη στέγαση του Μουσείου Αγροτικής Ζωής Αθηένου (Μ.Α.Ζ.Α.).  
 
Περαιτέρω, πληροφόρησε τα μέλη ότι έχει ολοκληρωθεί η αποτύπωση της οικοδομής 
από το αρχιτεκτονικό γραφείο «Χρυσός Τουλούπης & Υιοί Λτδ» δωρεάν και θύμισε 
επίσης ότι έχει ολοκληρωθεί προκαταρκτική μελέτη για το έργο από ειδικό 
μουσειολόγο, η οποία και έχει χρηματοδοτηθεί από το Υπουργείο. 
 
Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε να προωθηθεί η προκήρυξη διαγωνισμού για τους μελετητές, 
ώστε να μην καθυστερεί το έργο και να συνεχίσουν οι προσπάθειες για χρηματοδότηση 
της μελέτης και του έργου από την Κυβέρνηση, ενώ ζήτησε τις απόψεις των μελών. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου κ. Αντώνης Τουλούπης εξέφρασε τη δυσαρέσκειά του για τη 
μη ανταπόκριση του Κράτους στο σημαντικό αυτό θέμα για την Αθηένου και 
εισηγήθηκε όπως τεθεί ξανά επιτακτικά στον Πρόεδρο της Δημοκρατίας.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως το θέμα τεθεί εκ νέου και επιτακτικά στον Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας και ανάλογα μετά να τεθεί ξανά για συζήτηση και 
λήψη απόφασης στο Δημοτικό Συμβούλιο.  

 
3) Αρ. Θέματος 3/2025. 
 
Θέμα: Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης μετά από συνοπτική 

διαδικασία προσφορών, για την κατασκευή και τοποθέτηση 
γραμμάτων εξωτερικά στην πρόσοψη του κτιρίου των γραφείων 
του Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού. 

 
Η Δημοτικός Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη ότι έχουν ληφθεί δύο προσφορές σε 
σχέση με την κατασκευή και τοποθέτηση γραμμάτων εξωτερικά στην πρόσοψη του 
κτιρίου των γραφείων του Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού. 
 
Οι προσφερόμενες τιμές παρουσιάζονται πιο κάτω:  
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Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. 
(€)  

ΤΟΝ ΧΡΟΝΟ 

1/2 S.H. LASERSIGNS LTD 2.300 συν Φ.Π.Α 
2/2 ΓΙΩΡΓΟΣ ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΥ SIGNS ΛΤΔ 980 συν Φ.Π.Α. 

 
Διευκρινίστηκε δε ότι δεν πρόκειται για δύο συγκρίσιμες τιμές, αφού τόσο τα υλικά όσο 
και η τεχνοτροπία των γραμμάτων είναι διαφορετικά. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα 

ανωτέρω, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της εργασίας για 
κατασκευή και τοποθέτηση γραμμάτων εξωτερικά στην πρόσοψη 
του κτιρίου των γραφείων του Δημοτικού Διαμερίσματος 
Αβδελλερού στην Εταιρεία «S.H. LASERSIGNS LTD» και να 
καταβληθεί προσπάθεια παραχώρησης έκπτωσης, έτσι ώστε το 
συνολικό κόστος να μην υπερβαίνει τις €2.000 συν Φ.Π.Α.  

 
4) Αρ. Θέματος 4/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση και καλυπτική απόφαση σε σχέση με  την εργασία 

καθαρισμού και απομάκρυνσης των σωρών από άχρηστα αντικείμενα 
κοντά στο Πάρκο Αγνοουμένων, στον χαμηλότερο προσφοροδότη, 
την Εταιρεία «Χάρης Ιωσηφίδης Λτδ», με νέα τιμή, έπειτα από 
πρόκληση πυρκαγιάς στο σημείο.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη για την απόφαση 
που έλαβε το Συμβούλιο Προσφορών σε προηγούμενη συνεδρίαση στις 15/10/2024, 
η οποία παρουσιάζεται πιο κάτω για εύκολη αναφορά:  
 

Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
ανάθεση της εργασίας καθαρισμού και 
απομάκρυνσης των σωρών από άχρηστα 
αντικείμενα κοντά στο Πάρκο Αγνοουμένων, 
στον χαμηλότερο προσφοροδότη, την 
Εταιρεία «Χάρης Ιωσηφίδης Λτδ», για το 
συνολικό ποσό των €2.950 συν Φ.Π.Α., 
επισημαίνοντας την αυστηρή επιθεώρηση των 
εργασιών από τον Επιστάτη. 

 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι στο σημείο ξέσπασε πυρκαγιά, με αποτέλεσμα 
ο όγκος των άχρηστων αντικειμένων να διαφοροποιηθεί σημαντικά.  
 
Σε νέα επικοινωνία του Δημάρχου με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ το συνολικό ποσό για την 
απομάκρυνση των σωρών που απέμειναν στο Πάρκο Αγνοουμένων, ανήλθε σε €1.600 
συν Φ.Π.Α.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα έδωσε καλυπτική έγκριση για την 
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ανάθεση της εργασίας καθαρισμού και απομάκρυνσης 
των σωρών από άχρηστα αντικείμενα κοντά στο Πάρκο 
Αγνοουμένων, στην Εταιρεία «Χάρης Ιωσηφίδης Λτδ», 
για το συνολικό ποσό των €1.600 συν Φ.Π.Α., έπειτα από 
την πυρκαγιά στο σημείο, επισημαίνοντας την αυστηρή 
επιθεώρηση των εργασιών από τον Επιστάτη. 

 
5) Αρ. Θέματος 5/2025. 
 
Θέμα: Λήψη απόφασης για ανανέωση ή ζήτηση νέων προσφορών για τη 

σύμβαση που αφορά την παροχή υπηρεσιών για «Εγκατάσταση και 
σύνδεση με ηλεκτρονική εφαρμογή του σταθμού επαναφόρτισης 
ηλεκτρικών αυτοκινήτων», για ακόμη ένα (1) χρόνο, σύμφωνα με του 
όρους της σύμβασης. Η παρούσα σύμβαση έχει συναφθεί με την 
εταιρεία «EV POWER LTD», για το ποσό των €20/ μήνα (€10 / μήνα 
για κάθε σημείο φόρτισης) και 13% στην κατανάλωση,  χωρίς Φ.Π.Α. 
και λήγει στις 22/02/2025. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, εισηγήθηκε την προκήρυξη νέου 
διαγωνισμού και ζήτηση προσφορών με στόχο την εξασφάλιση υπηρεσιών από 
Εταιρείες που ασχολούνται με εγκατάσταση ηλεκτρονικών εφαρμογών σε σταθμούς 
επαναφόρτισης ηλεκτρικών αυτοκινήτων, σημειώνοντας ότι η παρούσα Σύμβαση που 
έχει συναφθεί με την εταιρεία «EV POWER LTD», λήγει στις 22/2/2025, με δικαίωμα 
ανανέωσης ένα συν ακόμη ένα έτος. 
 
Επισήμανε ότι λόγω των διαφοροποιήσεων στον τομέα, μπορεί να ληφθούν πιο 
συμφέρουσες προσφορές.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη νέου διαγωνισμού 
αρ. 4/2025 για την παροχή υπηρεσιών για «Εγκατάσταση και 
σύνδεση με ηλεκτρονική εφαρμογή του σταθμού 
επαναφόρτισης ηλεκτρικών αυτοκινήτων». Τα έγγραφα 
διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του Δήμου.  

 
6) Αρ. Θέματος 6/2025. 
 
Θέμα: Διάφορα. 
 
6.1./2025:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με την τοποθέτηση 

καμερών ασφαλείας περιμετρικά του Καλλινίκειου Δημοτικού 
Μεγάρου, ενόψει περιστατικών βανδαλισμού και καταστροφών. 

 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στο πάνω θέμα και στην απόφαση που λήφθηκε στην 
προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου στις 10/12/2024 με αρ. θέματος 
126/2024, ως αυτή παρουσιάζεται πιο κάτω για εύκολη αναφορά:  
 

Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα 
αποφάσισε την τοποθέτηση καμερών ασφαλείας 
περιμετρικά του Καλλινίκειου Δημοτικού 
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Μεγάρου, με σκοπό την προστασία της δημοτικής 
περιουσίας και την αποφυγή περαιτέρω 
βανδαλισμών και καταστροφών.  

 
Για το θέμα, ο Δήμος εξασφάλισε δύο προσφορές για την τοποθέτηση καμερών σε δύο 
σημεία στην πρόσοψη, καθώς και ένα σημείο που θα καλύπτει την ανατολική πλευρά 
ως πιο κάτω:  
 
Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ Μαυρόασπρη λήψη Έγχρωμη λήψη 

1/2 LT SECURITY SYSTEMS  €1.390 συν Φ.Π.Α. €1.654 συν Φ.Π.Α. 
2/2 SENTINEL SECURITY SYSTEMS €1.218,48 συν Φ.Π.Α. €2.000 συν Φ.Π.Α. 

 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου αποφάσισε όπως ληφθούν 

νέες προσφορές από τις δύο πιο πάνω Εταιρείες, έτσι ώστε η 
τοποθέτηση καμερών ασφαλείας να γίνει περιμετρικά του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, με τρόπο που να καλύπτεται και 
η πίσω πλευρά του κτιρίου και να δοθούν μόνο για έγχρωμη λήψη.  

 
Το θέμα θα επανέλθει.  
 
 
 
Τα μέλη ερωτήθηκαν κατά πόσο υπάρχει οποιοδήποτε θέμα το 
οποίο θέλουν να αναφέρουν, σχετικά με τα προσωπικά δεδομένα 
τα οποία τους αφορούν στα πρακτικά των αναφερόμενων 
Συνεδριάσεων, όπως παρουσιάστηκαν και δεν εγέρθηκε 
οποιοδήποτε θέμα. Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου 
επιβεβαίωσαν τη συγκατάθεσή τους για επεξεργασία των 
προσωπικών δεδομένων που τους αφορούν, ως υπογράφηκε στις 
10/12/2024.  
 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε όλα 

τα πρακτικά που αναφέρονται στο θέμα αρ. 
28/2025.  

 
 
 
7) Αρ. Θέματος 29/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση των πρακτικών των Δημοτικών Επιτροπών. 
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Ο Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη για τα θέματα που συζητήθηκαν στη 
συνεδρίαση των Δημοτικών Επιτροπών, ως αυτά παρουσιάζονται 
κατωτέρω: 
 
α.  1η Συνεδρίαση Επιτροπής Διεθνών και Ευρωπαϊκών Θεμάτων που 

έγινε στις 16/1/2025. 
 
Τα πρακτικά της Συνεδρίασης της Επιτροπής Αθλητισμού του Δήμου 
Αθηένου που έγινε στις 27/1/2025 δεν τέθηκαν προς επικύρωση, λόγω 
απουσίας του Προέδρου της Επιτροπής κ. Ανδρέα Μ. Καϊλά από τη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Η επικύρωσή τους θα γίνει στην 
επόμενη συνεδρίαση. 
 

Πρακτικά 1ης Συνάντησης 
Επιτροπής Διεθνών και Ευρωπαϊκών Θεμάτων 

Πέμπτη 16/1/2025 
 
 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ: 1. Κυριάκος Καρεκλάς                         Πρόεδρος Επιτροπής/Δήμαρχος 
Αθηένου 
                      2. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                             Υπεύθυνη Τμήματος Ευρωπ. 

Προγραμ. Δήμου Αθηένου 
3. Γιόλα Ροκόπου Πάντζιαρου              Μέλος Δ.Σ./Μέλος 
Επιτροπής    
4. Δημήτρης Ιεροδιακόνου                    Μέλος Δ.Σ./Μέλος 
Επιτροπής 
5. Πανίκος Κουρσάρης                         Μέλος Δ.Σ./Μέλος 
Επιτροπής 
6. Δημήτρης Κουζαπάς                         Μέλος Δ.Σ./Μέλος 
Επιτροπής                                          
7. Φάνος Φλουρέντζου                         Μέλος Δ.Σ./Μέλος 
Επιτροπής 
8. Μιχάλης Στυλιανίδης                         Μέλος Δ.Σ./Μέλος 
Επιτροπής 
9. Λευτέρης Κόλοκος                            Μέλος Δ.Σ./Μέλος 
Επιτροπής 
10. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                       Μέλος Επιτροπής 
11. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                   Μέλος Επιτροπής 
12. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                   Μέλος Επιτροπής                   
13. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                   Μέλος Επιτροπής 
14. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                   Μέλος Επιτροπής 
15. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                   Μέλος Επιτροπής      
16. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                   Μέλος Επιτροπής 

 
ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                       Μέλος Επιτροπής 
                    2.  ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ                                     Μέλος Επιτροπής 
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ΣΗΜΕΙΩΣΕΙΣ: 1. Τήρηση πρακτικών από την κυρία ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Βοηθό 
Γραμματειακό Λειτουργό και Υπεύθυνη Τμήματος 
Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων του Δήμου Αθηένου. 

 
Ο Δήμαρχος και Πρόεδρος της Επιτροπής καλωσόρισε όλα τα μέλη με χαρά 
στην πρώτη συνάντηση και ευχήθηκε καλή χρονιά. Τους ευχαρίστησε για το 
ενδιαφέρον που επέδειξαν για να είναι μέλη της Επιτροπής. Ακολούθως, έγινε 
μια ενημέρωση - παρουσίαση από τον καθένα για να γνωριστούν όλοι μεταξύ 
τους. 
 
Ο Δήμαρχος στη συνέχεια ξεκίνησε να εξηγεί σε όλους την εμπειρία που είχε 
με τα Ευρωπαϊκά Προγράμματα πριν γίνει Δήμαρχος και ακολούθως 
επεξήγησε την σημασία των κονδυλιών εντός Κύπρου, αλλά και τη διεκδίκηση 
κονδυλιών που έγινε από τον Δήμο Αθηένου πανευρωπαϊκά. Ως παράδειγμα  
ανέφερε τα προγράμματα για τον Εθελοντισμό, τα οποία άφησαν καταπληκτικό 
αποτύπωμα παντού.  Ανέφερε επίσης, ότι είναι μεγάλη εκτίμηση γενικά στην 
Ευρώπη και στην Ευρωπαϊκή Επιτροπή για το έργο που επιτελεί ο Δήμος 
Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στο γεγονός ότι ο Δήμος διεκδίκησε με συνεργάτες 
αρκετά προγράμματα στο Europe for Citizens και στο CERV. 
 
Αναφορά έγινε στο πρόγραμμα AGORA και στο ότι ο Δήμος ήταν ο Επικεφαλής 
Εταίρος και πως μέσω αυτού, αφού έγινε πολύ καλός χειρισμός των εξόδων, 
έμεινε σημαντικό κονδύλι και στο ταμείο του Δήμου. Επίσης, για το Πρόγραμμα 
IN NEET εξήγησε πόσο καλά τα πήγε ο Δήμος και εκεί, με τον Δήμο Αλίμου ως 
Επικεφαλή Εταίρο. 
 
Εξήγησε ότι το Europe for Citizens άλλαξε και έγινε πλέον CERV. Είναι μια 
παρόμοια πρωτοβουλία που πάλι καλύπτει μεγάλο φάσμα προγραμμάτων, στο 
οποίο πάλι ως Δήμος έχει πολύ καλά αποτελέσματα, με πολλά προγράμματα 
υλοποιώντας τα ικανοποιητικά. 
 
Ενημέρωσε ακόμη ότι ο Δήμος συμμετείχε και σε προγράμματα Erasmus+, τα 
οποία είναι πιο ήπια σαν προγράμματα, ενώ τα CERV είναι προγράμματα που 
έχουν αρκετή δουλειά. 
 
Για τα CERV αναφορά έγινε στο ένα που ήδη τρέχει, το Ed.U.Co και σε ακόμη 
τρία στα οποία εγκρίθηκε ο Δήμος και δεν έγινε καμία συνάντηση ακόμη. Θα 
ξεκινήσουν οι συναντήσεις αυτών των προγραμμάτων Φεβράρη και Μάρτη του 
2025.  
 
Ως Δήμος στέλνουμε κόσμο στο εξωτερικό, όχι για τουρισμό, αλλά για να έρθει 
σε επαφή με άλλα άτομα της Ευρώπης. Ενημέρωσε επίσης ότι όποιος 
ενδιαφέρεται μπορεί να πάει, θα υπάρχουν πολλές συναντήσεις γιατί είναι 
καινούργια προγράμματα. Όποιος πάει θα ξέρει ότι πηγαίνει ως εκπρόσωπος 
του Δήμου και με στόχο να βοηθήσει στις δραστηριότητες και ακολούθως στην 
επιστροφή θα γίνεται ενημέρωση στον Δήμο σαν feed back  για το τι 
διαμείφθηκε στη συνάντηση με μια έκθεση κτλ. Βοηθά αυτό στο dissemination, 



Σελίδα 15 από 43 

γίνονται δελτία τύπου και δημοσιεύονται σε μέσα ενημέρωσης και στην 
εφημερίδα του Δήμου και ακολούθως αυτά στέλνονται στον Επικεφαλής εταίρο. 
Χρειάζεται οπωσδήποτε το υλικό για να μην είναι εκτεθειμένος ο Δήμος. 
 
Επίσης αναφορά έγινε και στα προγράμματα INTERREG Ελλάδα - Κύπρος, τα 
οποία είναι προγράμματα διασυνοριακής συνεργασίας. Ως Δήμος έλαβε μέρος 
πρόσφατα σε 4 προτάσεις. Μια πρόταση πέρασε την Α' φάση και περιμένουμε 
αν εγκριθεί και από τη Β' φάση. Για παράδειγμα προβλέπεται να γίνει 
εγκατάσταση φωτοβολταϊκών στη Δημοτική Στέγη 100% χρηματοδοτούμενο. 
Το παραγόμενο ρεύμα θα πηγαίνει μέρος για τα έξοδα της Στέγης και 
υποχρεωτικά άλλο μέρος θα καθορισθούν 5 οικογένειες της Αθηένου που είναι 
χαμηλών εισοδημάτων και θα επωφελούνται από την ΑΗΚ από εκείνο το 
παραγόμενο ρεύμα. Επίσης, θα μπούνε φωτοβολταϊκά για το ρεύμα του 
Κωνσταντίνειου Δημοτικού Πάρκου. Ακόμη θα γίνουν στεγασμένοι χώροι 
στάθμευσης του Δήμου, οι οποίοι από πάνω θα έχουν φωτοβολταϊκά και 
νοουμένου θα είναι 100%  χρηματοδοτούμενα και ο Δήμος θα επωφελείται από 
το κέρδος του ρεύματος. 
 
Ακόμη ένα πρόγραμμα που εγκρίθηκε και έχει να κάνει με τον αγροτικό μας 
χαρακτήρα είναι το HORIZON. Εγκρίθηκε το πρόγραμμα NURISH. Είχαμε πει 
ότι έχουμε μεγάλο πρόβλημα με τα κόπρια γύρω από την Αθηένου και 
προβλέπεται να γίνεται ένας τρόπος επεξεργασίας κοπριάς και θα 
δημιουργούνται κάποια άλλα παράγωγα τα οποία θα είναι φιλικά προς το 
περιβάλλον. Μετέχουν φορείς από Ελλάδα και Κύπρο, αλλά και Πανεπιστήμια. 
Το πρόγραμμα μόλις εγκρίθηκε και θα γίνουν γνωστές λεπτομέρειες σύντομα. 
 
Ενημέρωση έγινε και για το πρόγραμμα Leader, μέσω του οποίου έγινε η 
πλατεία της Βρύσης, και ο φωτισμός, ο ανεμόμυλος και η παιδική χαρά του 
Πάρκου, καθώς και δύο προσόψεις παραδοσιακών οικοδομών του Δήμου. 
Τώρα εν ενεργεία είναι το Πρόγραμμα ο Δήμος Αθηένου να είναι ο πρώτος 
Κλιματικά Ουδέτερος Δήμος της Κύπρου, 100% χρηματοδοτούμενο από την 
Αναπτυξιακή Εταιρεία Λάρνακας - Αμμοχώστου. Διεξάγεται μελέτη από ειδικό 
συνεργάτη για το πως η Αθηένου μπορεί να γίνει κλιματικά ουδέτερη. Επίσης 
μέσω του προγράμματος Leader έγινε προβολή των Αθηενίτικων προϊόντων 
σε διάφορα ξενοδοχεία και εκδόθηκαν και βιβλία με συνταγές. Ακόμη έγινε 
παρουσίαση από γνωστούς σεφ στα ξενοδοχεία για το πώς μπορούν να 
φτιάξουν υγιεινό πρόγευμα με Αθηενίτικα Προϊόντα. Ήταν σε συνεργασία με την 
Εταιρεία Τουριστικής Ανάπτυξης Λάρνακας. 
 
Ακολούθως έγινε περιγραφή των 5 προγραμμάτων που τρέχουν τώρα στον 
Δήμο Αθηένου από τη Μαρία Τουλούπη, δηλαδή στα CERV το Ed.U.Co., το 
Stereotype Trap, το Village Verve, το Green Visionary Artistry και στα 
HORIZON το NURISH. 
 
Στη συνέχεια, ο Δήμαρχος είπε πως ήταν μια γενική ενημέρωση για το τι κάνει 
ο Δήμος στο Ευρωπαϊκό γίγνεσθαι τα τελευταία χρόνια. 
 
Ενημέρωσε ότι ως Δήμαρχος πήγε με το πρόγραμμα AGORA στις Βρυξέλλες 
στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο για παρουσίαση των αποτελεσμάτων, ως 
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επικεφαλής εταίρος, μαζί με τους άλλους εταίρους. Κλείστηκαν συναντήσεις με 
Ευρωβουλευτές. Είχε γίνει και μια δήλωση που έγινε μέσω του Προγράμματος 
όπου έγινε αγώνας για μια παράγραφο που έπρεπε να μπει, γιατί κάποιοι από 
τους εταίρους ήταν φιλότουρκοι. Ότι δηλαδή η Ευρώπη απέτυχε σε κάποια 
περιφερειακά προβλήματα, στο θέμα του εξτρεμισμού, αλλά απέτυχε και στο 
θέμα της εισβολής της Τουρκίας στην Κύπρο και στην Αποκλειστική Οικονομική 
της Ζώνη. Δέχτηκαν όλοι τελικά και μπήκε η παράγραφος που ζητήθηκε. Η 
δήλωση υπάρχει παντού και στην Ιστοσελίδα του Δήμου. 
 
Ακολούθως δόθηκε ο λόγος στους παρευρισκόμενους. Διάφορες σκέψεις να 
μοιραστούν, τρόπους για να βοηθήσουν στην Επιτροπή κτλ. 
 
Ο κ. Δημήτρης Κουζαπάς εξήγησε ότι είναι θέματα με πολλές προεκτάσεις τα 
Ευρωπαϊκά Προγράμματα. Ο κ. Φάνος Φλουρέντζου ρώτησε τον Δήμαρχο πώς 
μπορεί κάποιος να βοηθήσει και με ποιον τρόπο. 
 
Ο Δήμαρχος εξήγησε ότι θα μπορούσαν τα μέλη να μπαίνουν σε σελίδες με 
προσκλήσεις που γίνονται στην Κύπρο και Πανευρωπαϊκά, σελίδες τις οποίες 
θα μπορούσαν να τους σταλούν, γιατί δυστυχώς δεν υπάρχει χρόνος και δεν 
μπορούν να ελέγχονται όλα από τον Δήμαρχο και το Προσωπικό. Ακόμη, 
ενημέρωσε  πως όταν γίνονται συναντήσεις στην Κύπρο, θα πρέπει να έρχονται 
άτομα στις συναντήσεις για να υπογράψουν και να λάβουν μέρος στις 
δραστηριότητες, γιατί είναι μέρος του Προγράμματος, είναι προϋπόθεση για να 
δίνονται τα χρήματα. Ήταν γενικό παράπονο ότι δυστυχώς πολλοί έδειχναν 
ενδιαφέρον να πάνε ταξίδια στο εξωτερικό για εκπροσώπηση του Δήμου, αλλά 
όταν γινόταν  η συνάντηση στην Αθηένου δεν ερχόταν σχεδόν κανένας. 
 
Ο κ. Δημήτρης Ιεροδιακόνου αναφέρθηκε σχετικά με τη συμμετοχή ατόμων 
εκτός της Επιτροπής, εξαρτάται και από τα θέματα που αφορούν τα 
προγράμματα. Για παράδειγμα, ο Δήμος Λευκωσίας συμμετέχει σε ένα 
Πρόγραμμα που αφορά τη νυχτερινή ζωή. Λόγω της συμμετοχής του ως 
βοηθητικό μέλος σε αυτό, είδε ότι συμμετέχουν σε αυτό κυρίως καλλιτέχνες, 
δηλαδή μουσικοί, DJs. Οπότε θα μπορούσε μετέπειτα να βρεθούν 
προγράμματα για πολιτισμό κτλ. Στόχος είναι να έρχονται άτομα και να 
διευρύνεται ο κύκλος. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι οι περισσότεροι εταίροι συμμετέχουν στα 
προγράμματα με υπαλλήλους τους, αυτοί παίρνουν σημειώσεις και υπάρχει μια 
συνέχεια. Σχεδόν κάθε φορά τα άτομα είναι τα ίδια από κάθε εταίρο. Αυτό δεν 
είναι καλό, γιατί δεν γίνεται διάχυση. Αλλά τα άτομα που πηγαίνουν θα πρέπει 
να ανταποκρίνονται στις υποχρεώσεις του προγράμματος, για να ξέρουν τα 
άτομα στον Δήμο τι έγινε και να προγραμματίζεται η συνέχεια σωστά και να μην 
υπάρχει κενό. 
 
Ο  ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ανέφερε ότι όποια άτομα πηγαίνουν πρέπει να φέρνουν αυτή 
την γνώση, αλλά και να την μεταδίδουν και σε πολύ περισσότερα μέλη, όχι μόνο 
στο Προσωπικό του Δήμου.  
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Ο κ. Λευτέρης Κόλοκος ανέφερε ότι αυτοσκοπός είναι να αναδείξουμε τον Δήμο 
μας και σε γενικές γραμμές να αναδείξουμε το Κυπριακό Πρόβλημα. Με αυτό 
το σκεπτικό, σε όσα προγράμματα έλαβε μέρος, έκανε πολλές φιλίες. 
 
Η ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ανέφερε ότι όταν έλαβε μέρος και αυτή σε διάφορες 
συναντήσεις Ευρωπαϊκών Προγραμμάτων, ένιωσε μεγάλη υπερηφάνεια, γιατί 
τα προηγούμενα άτομα που έλαβαν μέρος από την Αθηένου στις συναντήσεις 
αυτές είχαν αφήσει τις καλύτερες εντυπώσεις σαν άνθρωποι. Αυτό την έκανε 
να θέλει να δώσει το κάτι παραπάνω. 
 
Στη συνέχεια ο Δήμαρχος ανέφερε ότι άμεσα θα πρέπει να δώσουμε τα 
ονόματα των ατόμων τα οποία θα παρευρεθούν στις επερχόμενες συναντήσεις 
των προγραμμάτων.  Είναι πολύ σημαντικά τα 3 καινούργια προγράμματα, γιατί 
θα είναι η πρώτη συνάντηση που θα γίνει και θα περιμένουν από τους 
συμμετέχοντες να δείξουν τον Δήμο Αθηένου, να παρουσιάσουν πράγματα, 
ίσως άτομα που δεν ξαναπήγαν μπορεί να μην πρέπει να πάνε σε αυτές τις 
πρώτες συναντήσεις, τουλάχιστον και οι 2 που θα παν να μην είναι άτομα που 
δεν ξαναπήγαν.  
 
Στο Ed.U.Co. θα πάνε 3 άτομα, τον Μάρτιο στην Ουγγαρία, ο Δήμαρχος μαζί 
με 2 μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου.  Η 6η συνάντηση θα είναι 12 - 15 Μαΐου 
2025 στην πόλη Kekava της Λετονίας και ακολούθως 2 - 5 Ιουνίου στη 
Ρουμανία και η τελευταία συνάντηση στην Αθηένου. 
 
Στο Stereotype Trap, το οποίο αφορά τα στερεότυπα, θα γίνει η 1η συνάντηση 
στην Ισπανία 17 - 20 Φεβρουαρίου 2025. 
  
Στο Village Verve, θα γίνει η 1η συνάντηση στη Segovia της Ισπανίας, στις 23 
- 26 Μαρτίου 2025. 
 
Στο Green Vision Artistry, θα γίνει η 1η συνάντηση στην Braga της Πορτογαλίας, 
στις 18 - 21 Μαρτίου 2025, και σε αυτό θα πάει ο Αντιδήμαρχος Αθηένου με 
ακόμη ένα άτομο. 
 
Ρωτήθηκε αν υπάρχουν 4 άτομα που ενδιαφέρονται από τα μέλη για τις 
συναντήσεις στην Ισπανία.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Αποφασίστηκε ότι στην 1η συνάντηση για το Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα 
Stereotype Trap, θα πάνε η ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και η ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. Επίσης στην 
1η συνάντηση για το Ευρωπαϊκό Πρόγραμμα Village Verve, θα πάνε η κ. Γιόλα 
Πάντζιαρου και η ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 
 
Σε κάποια προγράμματα πηγαίνουν 3 εκπρόσωποι και κάποτε 2 άτομα. 
Εξαρτάται από το Cooperation Agreement.  
 
Ο κ. Δημήτρης Κουζαπάς πήρε τον λόγο και εξέφρασε την άποψη ότι είναι 
τεράστια επιτυχία για τον Δήμο Αθηένου που κατάφερε την εμπλοκή του στο 
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Πρόγραμμα HORIZON. Είναι μονόδρομος η επιτυχία. Θα αποτελέσει βάση για 
συνέχεια, έτσι ώστε ο Δήμος Αθηένου να απορροφήσει πραγματικά hard 
χρηματοδοτήσεις για να μπορεί να αναπτυχθεί τα επόμενα χρόνια στη βάση 
ευρωπαϊκής στρατηγικής. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι δεν ειπώθηκαν πολλά για αυτό το πρόγραμμα, γιατί 
είναι σε τελείως αρχικά στάδια, δεν έγιναν ούτε συναντήσεις ούτε ενημέρωση 
κτλ. Αναμένεται να έρθει σε επικοινωνία με τον Δήμο ο Επικεφαλής Εταίρος. 
 
Τέλος, ο Δήμαρχος ευχαρίστησε τα μέλη για την παρουσία τους στην 1η 
συνεδρίαση και τους ανέφερε ότι θα βρίσκονται σε επαφή για ό,τι νεότερο. 
 
Λήξη Συνεδρίασης. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση. 
 
 

 
8) Αρ. Θέματος 30/2025. 
 
Θέμα: Λήψη απόφασης για τυχόν εισηγήσεις της Δημοτικής 

Επιτροπής. 
 
Δεν υπήρξαν οποιεσδήποτε εισηγήσεις της Δημοτικής Επιτροπής και το 
Δημοτικό Συμβούλιο δεν έλαβε οποιαδήποτε απόφαση επί των θεμάτων.  
 
 
 

9) Αρ. Θέματος 31/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 07/2025, «Μελέτη και λήψη απόφασης για το 
αναθεωρημένο εκτιμώμενο κόστος για την προσφορά 
«Αναβάθμιση αναψυκτηρίου και μετατροπή του σε 
καφετέρια, που βρίσκεται στον χώρο του Κωνσταντίνειου 
Πάρκου στον Δήμο Αθηένου – Φάση Γ’» και για το πώς θα 
προχωρήσει ο Δήμος. 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 07/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου ομόφωνα 
αποφάσισε την προκήρυξη του διαγωνισμού και τη 
διευθέτηση για έναρξη του έργου για την «Αναβάθμιση 
αναψυκτηρίου και μετατροπή του σε καφετέρια, που 
βρίσκεται στον χώρο του Κωνσταντίνειου Πάρκου στον 
Δήμο Αθηένου – Φάση Γ’», αρχές Νοεμβρίου 2025 και 
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αφού ολοκληρωθεί η επόμενη περίοδος ενοικίασης της 
καντίνας στο Κωνσταντίνειο Δημοτικό Πάρκο, με μέγιστο 
εκτιμώμενο κόστος σε €220.000 συν Φ.Π.Α., ώστε να μην 
επιβαρυνθεί σημαντικά ο Προϋπολογισμός του Δήμου 
του 2025». 

 
 

10) Αρ. Θέματος 32/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 08/2025, «Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 
την τοποθέτηση καμερών ασφαλείας περιμετρικά του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, ενόψει περιστατικών 
βανδαλισμού και καταστροφών». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 08/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, αφού εξέτασε τα 
πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της 
προσφοράς στον  χαμηλότερο προσφοροδότη, δηλαδή 
την Εταιρεία «SENTINEL SECURITY SYSTEMS», για την 
τοποθέτηση καμερών ασφαλείας με έγχρωμη λήψη, 
περιμετρικά του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, με 
τρόπο που να καλύπτεται και η πίσω πλευρά του κτιρίου, 
για το συνολικό ποσό των €2.016,80 συν Φ.Π.Α.». 

 
 
11) Αρ. Θέματος 33/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 09/2025, «Έγκριση των εγγράφων προκήρυξης 
διαγωνισμού για αγορά υπηρεσιών εσωτερικού ελέγχου 
στον Δήμο Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 09/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
προκήρυξη του διαγωνισμού με αρ. 3/2025 σε σχέση με 
την «Παροχή υπηρεσιών εσωτερικού ελέγχου για τον 
Δήμο Αθηένου», με ανοικτή διαδικασία προσφορών 
μέσω του Ηλεκτρονικού Συστήματος Σύναψης 
Συμβάσεων (eProcurement), αφού γίνουν οι 
απαραίτητες αλλαγές στα έγγραφα και εγκριθούν από 
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τον Δήμαρχο. Η εκτιμώμενη αξία διαγωνισμού θα είναι 
για το ποσό των €45.000 συν Φ.Π.Α., με διάρκεια 
εκτέλεσης της Σύμβασης τριάντα έξι (36) μήνες από την 
ημερομηνία έναρξης της υλοποίησης της Σύμβασης». 

 
 
12) Αρ. Θέματος 33Β/2025. 

 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 10/2025, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη του 
διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για την εκμετάλλευση 
/ χρήση της καντίνας του Κωνσταντίνειου Δημοτικού 
Πάρκου Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 10/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
προκήρυξη του διαγωνισμού αρ. 6/2025 για την 
«Παροχή υπηρεσιών για την εκμετάλλευση / χρήση της 
καντίνας του Κωνσταντίνειου Δημοτικού Πάρκου 
Αθηένου», με συνοπτική διαδικασία υποβολής 
προσφορών. Οι όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από 
την Υπηρεσία του Δήμου. Σχετική πρόσκληση υποβολής 
προσφορών θα διανεμηθεί στην Αθηένου και στο 
Αβδελλερό από πόρτα σε πόρτα και θα αναρτηθεί στην 
ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου. Η εκτιμώμενη 
αξία διαγωνισμού θα είναι για το ποσό των €1.500 
μηνιαίως, μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. και η 
διάρκεια της Σύμβασης θα είναι για περίοδο έξι (6) 
μηνών, δηλαδή από 1/5/2025 – 31/10/2025».  

 
 
 
 
13) Αρ. Θέματος 33Γ/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 10.2/2025, Λήψη απόφασης για προκήρυξη του 
διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για την εκμετάλλευση 
/ χρήση της καντίνας στη «Μέση του Πουθενά» στο 
Αβδελλερό. 
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Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 
απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 10.2/2025, 
ως περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
προκήρυξη του διαγωνισμού για την «Παροχή 
υπηρεσιών για την εκμετάλλευση / χρήση της καντίνας 
στη «Μέση του Πουθενά» στο Αβδελλερό, με συνοπτική 
διαδικασία υποβολής προσφορών. Οι όροι 
διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του 
Δήμου. Σχετική πρόσκληση υποβολής προσφορών θα 
αναρτηθεί στην ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου 
και θα σταλούν sms τόσο στην Αθηένου όσο και στο 
Αβδελλερό. Η εκτιμώμενη αξία διαγωνισμού θα είναι για 
το ποσό των €500 μηνιαίως, μη συμπεριλαμβανομένου 
Φ.Π.Α. και η διάρκεια της Σύμβασης θα είναι για περίοδο 
δύο (2) συν ένα (1) έτος, δηλαδή από 4/5/2025 – 4/5/2027, 
συν ένα (1) έτος». 

 
 
14) Αρ. Θέματος 33Δ/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 10.3/2025, «Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 
την «Παροχή υπηρεσιών για την «Εγκατάσταση και 
σύνδεση με ηλεκτρονική εφαρμογή του σταθμού 
επαναφόρτισης ηλεκτρικών αυτοκινήτων». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 10.3/2025, 
ως περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη όλα τα ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης 
που υποβλήθηκε από την Επιτροπή Αξιολόγησης, 
ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της σύμβασης στην 
εταιρεία «PETROLINA (HOLDINGS) PUBLIC LTD», για τα 
πιο κάτω ποσά: 

1.  €14 / μήνα (€7 / μήνα για κάθε σημείο φόρτισης) και  
2.  8% ποσοστό επί της κατανάλωσης για κάθε μήνα. 
Στις πιο πάνω τιμές δεν συμπεριλαμβάνεται ο ΦΠΑ.  
Επίσης, σ’ ό,τι αφορά το θέμα της εξασφάλισης 
ξεχωριστής sim card από πλευράς του Δήμου Αθηένου, 
αυτό θα μελετηθεί ξεχωριστά πριν τη σύναψη 
συμφωνίας. Περαιτέρω, η ανάθεση της σύμβασης θα 
γίνει, νοουμένου ότι ο επιτυχών προσφοροδότης  θα 
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προβεί σε όλες τις απαιτούμενες ενέργειες που 
προκύπτουν από τη νομοθεσία σε σχέση με τη 
λειτουργία του σταθμού φόρτισης ηλεκτρικών 
αυτοκίνητων. 

 
 
 
15) Αρ. Θέματος 33Ε/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 10.4/2025, «Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 
τον διαγωνισμό αρ. 2/2025, για την «Προμήθεια και 
εγκατάσταση συστήματος μαγνητοσκόπησης στην 
αίθουσα συνεδριάσεων του Δήμου Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 10.4/2025, 
ως περιγράφεται κατωτέρω:  
«Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού για την «Προμήθεια 
και εγκατάσταση συστήματος μαγνητοσκόπησης στην 
αίθουσα συνεδριάσεων του Δήμου Αθηένου» με τους 
ίδιους όρους και προϋποθέσεις, χωρίς καμία 
τροποποίηση στα έγγραφα του διαγωνισμού». 

 
 
16) Αρ. Θέματος 34/2025. 

 
Θέμα:  Απορρέοντα από τα πρακτικά. 
 
Πρακτικά 1ης Συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 
13/1/2025. 
 
1/2025: Παρουσίαση της μελέτης για το έργο της αναβάθμισης της 

Πλατείας Συνεργατισμού και της τοπιοτέχνησης των δύο 
εισόδων της Αθηένου, από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, εκ μέρους 
του μελετητικού γραφείου «Πολυτία Αρμός». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
δεν έχουν αποσταλεί από το μελετητικό γραφείο «ΠΟΛΥΤΙΑ Αρμός» τα 
σχέδια που παρουσιάστηκαν κατά την παρουσία του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην 
προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου στις 13/1/2025, για 
να κοινοποιηθούν στα μέλη για μελέτη. 
 
Παρ’ όλ’ αυτά θα ζητηθούν και μόλις σταλούν θα προωθηθούν στα μέλη.  
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Περαιτέρω, ο Δήμαρχος ανέφερε ότι σε επόμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου θα πρέπει να απασχολήσει το ενδεχόμενο να 
γίνουν κάποιες παρεμβάσεις στη διαμόρφωση του χώρου της Πλατείας 
Συνεργατισμού, ανεξάρτητα από την τελική έκβαση της πρότασης όπως 
π.χ. θερινό σινεμά. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο συμφώνησε. 
 
129/2024:  Εξέταση και λήψη απόφασης σε σχέση με επιστολή 

του Συνδέσμου Εθνοφυλάκων που στάλθηκε στον 
Δήμο στις 23/10/2024. 

 
Ο Δήμαρχος, σε συνέχεια της απόφασης που λήφθηκε στην 
προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου στις 13/1/2025, 
ζήτησε όπως οριστεί συνάντηση με τους εκπροσώπους του Συνδέσμου 
Εθνοφυλάκων Αθηένου, στην παρουσία εκπροσώπων του ΤΕΘ και της 
Πολιτικής Άμυνας, για περαιτέρω συζήτηση του όλου θέματος. 
 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

τον ορισμό συνάντησης στην ολομέλειά του με 
εκπροσώπους του Συνδέσμου Εθνοφυλάκων Αθηένου, 
στην παρουσία εκπροσώπων του ΤΕΘ και της 
Πολιτικής Άμυνας, την Τετάρτη 5/3/2025 και ώρα 
7:30μ.μ., στο Καλλινίκειο Δημοτικό Μέγαρο. Ανάλογη 
ενημέρωση θα λάβουν όλοι οι συμμετέχοντες στη 
συνάντηση. 

 
21/2025: Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με την 

επιστολή της Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου 
Νεολαίας ημερομηνίας 4/12/20024 με θέμα «Ενημέρωση 
για Δημοτικό Συμβούλιο Νεολαίας Αθηένου». 

 
Ο Δήμαρχος, σε συνέχεια της απόφασης που λήφθηκε στην 
προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου στις 13/1/2025, 
ζήτησε από τα μέλη που συμμετέχουν στην Ad - hoc Υποεπιτροπή να 
ορίσουν συνάντηση για σκοπούς μελέτης του υφιστάμενου καταστατικού 
του Δημοτικού Συμβουλίου Νεολαίας Αθηένου, σε συνάρτηση με 
καταστατικά άλλων Δημοτικών Συμβουλίων Νεολαίας και τον Οργανισμό 
Νεολαίας Κύπρου. 
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου κ. Αντώνης Τουλούπης ανέλαβε την ευθύνη 
διευθέτησης συνάντησης της Ad-Hoc Υποιεπιτροπής με τα μέλη που την 
απαρτίζουν, τους κ. Κούλλη Αντωνίου, κ. Μιχάλη Μιχαήλ, κ. Αντρέα Μ. 
Καϊλάς και κ. Μιχάλη Στυλιανίδη. 
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26.2/2025:  Οικονομική βοήθεια για βελτίωση οδικού δικτύου στον 

Δήμο Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος, σε συνέχεια της ενημέρωσης των μελών στην προηγούμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου στις 13/1/2025, ανέφερε ότι είχε 
επανειλημμένες επαφές με το γραφείο Έπαρχου και οι πληροφορίες του 
είναι ότι αναμένεται προσεχώς να ολοκληρωθεί η αξιολόγηση 
προσφορών που έλαβε το γραφείο Επάρχου για εργασίες 
ασφαλτόστρωσης.  
 
Ακολούθως, αναμένεται να εκτιμηθεί το συνολικό κόστος που θα 
απαιτηθεί από την Επαρχιακή Διοίκηση στη βάση της προσφοράς που 
αναμένεται να κατακυρωθεί, για να ολοκληρωθούν οι ασφαλτοστρώσεις 
όλων των δρόμων που καταστράφηκαν από το αποχετευτικό και που δεν 
έχουν γίνει το 2024 με το συνολικό ποσό των €650.000 που κατέβαλε ο 
Δήμος Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι ετοιμάσθηκε κατάσταση με τους δρόμους που 
απομένουν να ασφαλτοστρωθούν το 2025, οι οποίοι εκτιμούνται σε 
16.090τ.μ. 
 
Το μέλος κ. Μιχάλης Στυλιανίδης ζήτησε όπως ενημερωθεί το Δημοτικό 
Συμβούλιο για τους δρόμους που εκκρεμούν να ασφαλτοστρωθούν.  
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι θα σταλεί σε όλους η κατάσταση με τους 
δρόμους που εκκρεμούν να ασφαλτοστρωθούν.  
 
 
 
17) Αρ. Θέματος 35/2025. 

 
Θέμα:  Μελέτη και έγκριση της υποβολής του Προϋπολογισμού 

του Δήμου Αθηένου για την τριετία 2025-2026-2027. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας αναφέρθηκε στον προτεινόμενο 
Προϋπολογισμό του Δήμου που ετοιμάστηκε ως οι οδηγίες του 
Υπουργείου Εσωτερικών και αποστάλθηκε στα μέλη στις 7/2/2025 για 
μελέτη και υποβολή απόψεων. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο παρέπεμψε το θέμα για συζήτηση και έγκριση 
του Προϋπολογισμού του Δήμου Αθηένου για την τριετία 2025-2026-
2027 σε νέα ειδική συνεδρίαση, τη Δευτέρα 17/2/2025 και ώρα 7:00μ.μ.  
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18) Αρ. Θέματος 36/2025. 
 
Θέμα: Κοιμητήριο. 

Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 
την επιστολή που λήφθηκε από τον Κλάδο Πολεοδομικής 
Αδειοδότησης του Επαρχιακού Οργανισμού 
Αυτοδιοίκησης Λάρνακας ημερομηνίας 13/1/2025, σε 
σχέση με τις προκαταρκτικές απόψεις για την προώθηση 
κατασκευής του Κοιμητηρίου σε περιοχή που εμπίπτει 
στη ζώνη Γα4, βόρεια του οικισμού. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στο 
περιεχόμενο της απόφασης που λήφθηκε στην προηγούμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ημερομηνίας 13/1/2025, η οποία 
παρουσιάζεται πιο κάτω αυτούσια για εύκολη αναφορά:  
 

Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε 
τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως γίνει 
τηλεφωνική επικοινωνία με τους ιδιοκτήτες των 
τεμαχίων ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ,  για να ενημερωθούν για 
το στάδιο των διαδικασιών που βρίσκεται ο 
Δήμος για την προώθηση του έργου και για να 
εξασφαλιστεί από πλευράς του Δήμου, η 
προφορική συγκατάθεσή τους, για διενέργεια 
επιτόπιας έρευνας από το Τμήμα Γεωλογικής 
Επισκόπησης σε σχέση με την καταλληλόλητα 
του εδάφους για τον σκοπό που προορίζεται να 
χρησιμοποιηθούν τα εν λόγω τεμάχια. Για το 
θέμα, το Δημοτικό Συμβούλιο εξουσιοδότησε τη 
Δημοτικό Γραμματέα να προβεί στις 
απαραίτητες ενέργειες και ανάλογα να 
ενημερωθεί το Δημοτικό Συμβούλιο.  

 
Σε συνέχεια της πιο πάνω απόφασης, η Δημοτικός Γραμματέας 
πληροφόρησε τα μέλη ότι είχε τηλεφωνική επικοινωνία με τον 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ο οποίος όπως ο ίδιος της ανέφερε προφορικά, 
εκπροσωπεί τους τέσσερις (4) ιδιοκτήτες των τεμαχίων ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ.Σχ/: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 
 
Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ έδωσε συγκατάθεση εκ μέρους των ιδιοκτητών, χωρίς 
οποιονδήποτε ενδοιασμό, για την προώθηση των απαιτούμενων 
εργασιών, με σκοπό τη διενέργεια γεωλογικής έρευνας καταλληλότητας 
του υπεδάφους για την οποία θα γίνει εκσκαφή μέσα στα συγκεκριμένα 
τεμάχια από πλευράς του Τμήματος Γεωλογικής Επισκόπησης. 
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Για τον σκοπό αυτό, η Δημοτικός Γραμματέας είχε επικοινωνία με το 
Τμήμα Γεωλογικής Επισκόπησης και πληροφορήθηκε ότι το αίτημα για 
προώθηση γεωλογικής έρευνας καταλληλόλητας του υπεδάφους, θα 
πρέπει να υποβληθεί γραπτώς προς το Τμήμα. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση 1: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού έλαβε 

ενημέρωση για τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε 
την ετοιμασία και αποστολή γραπτής επιστολής από 
τον Δήμο Αθηένου προς το Τμήμα Γεωλογικής 
Επισκόπησης, μέσω της οποίας να υποβάλλεται το 
αίτημα για προώθηση γεωλογικής έρευνας 
καταλληλόλητας του υπεδάφους στα τεμάχια με 
αριθμούς ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ: 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην Αθηένου, για τη δημιουργία νέου 
Κοιμητηρίου.  

 
Στο σημείο αυτό, ο Δήμαρχος έκανε αναφορά στο περιεχόμενο της 
επιστολής που λήφθηκε από τον Κλάδο Πολεοδομικής Αδειοδότησης του 
Επαρχιακού Οργανισμού Αυτοδιοίκησης Λάρνακας ημερομηνίας 
13/1/2025, σε σχέση με προκαταρκτικές απόψεις για την προώθηση 
κατασκευής του Κοιμητηρίου σε περιοχή που εμπίπτει στη ζώνη Γα4, 
βόρεια του οικισμού. 
 
Αντίγραφο της επιστολής αποστάλθηκε στα μέλη με την Ημερήσια 
Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών επί του περιεχομένου της 
επιστολής.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων από την οποία 
διαφάνηκε προβληματισμός του Δημοτικού Συμβουλίου σε σχέση με την 
πρόοδο του θέματος, λαμβάνοντας υπόψη τη διαδικασία υποβολής 
αίτησης για χορήγηση πολεοδομικής άδειας κατά παρέκκλιση των 
προνοιών του Τοπικού Σχεδίου Αθηένου, η οποία θα πρέπει να 
υποβληθεί επαρκώς δικαιολογημένη και για την οποία, η απόφαση 
έγκρισης θα ληφθεί από το Υπουργικό Συμβούλιο, λόγω αρμοδιότητας, 
στο οποίο έχουν εκχωρηθεί οι σχετικές εξουσίες με βάση το άρθρο 26(3) 
του Νόμου και ως εκ τούτου η έκβαση της υπόθεσης δεν μπορεί να 
προκαθοριστεί.  
 
Απόφαση 2:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, λαμβάνοντας 

υπόψη το γεγονός ότι η προώθηση του έργου είναι 
κατεπείγουσα,  ομόφωνα αποφάσισε όπως 
καταβληθεί προσπάθεια να συμφωνηθεί με τους 
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ιδιοκτήτες  το ύψος της αποζημίωσης για την 
εξασφάλιση των τεμαχίων τους από τον Δήμο 
Αθηένου μέσω της διαδικασίας απαλλοτρίωσης για 
σκοπούς δημιουργίας / κατασκευής νέου Κοιμητηρίου 
στην Αθηένου. Παράλληλα, να προωθηθεί η 
γεωλογική έρευνα υπεδάφους στα τεμάχια με 
αριθμούς ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, από το Τμήμα Γεωλογικής 
Επισκόπησης και ταυτόχρονα να ζητηθεί συνάντηση 
του Δημάρχου στην παρουσία μελών του Δημοτικού 
Συμβουλίου Αθηένου με τον Διευθυντή του Τμήματος 
Πολεοδομίας και Οικήσεως ή την Υποδιευθύντρια, με 
σκοπό την προώθηση όλων εκείνων των αναγκαίων 
ενεργειών που απαιτούνται ώστε να μην χρειάζεται η 
προώθηση διαδικασίας παρέκκλισης για έκδοση της 
άδειας οικοδομής. 

 
 
 

19) Αρ. Θέματος 37/2025. 
 
Θέμα:  Πληρώνω όσο Πετώ (Π.Ο.Π.). 

Ενημέρωση για την ολοκλήρωση της μελέτης από 
πλευράς του μελετητικού γραφείου «Panikos Nikolaidis & 
Associates» και καθορισμός ημερομηνίας παρουσίασής 
της από τους μελετητές στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
η ολοκληρωμένη μελέτη για την εφαρμογή του έργου «Πληρώνω Όσο 
Πετώ (Π.Ο.Π.)», που εκπονήθηκε από το μελετητικό γραφείο «Panikos 
Nikolaidis & Associates», έχει αποσταλεί από το Τμήμα Περιβάλλοντος 
στη Γενική Διεύθυνση του Υπουργείου Οικονομικών για απόψεις.  
 
Ενόψει τούτου, χρειάζεται χωρίς άλλη καθυστέρηση να παρουσιαστεί και 
να επεξηγηθεί η μελέτη στο Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως οριστεί η παρουσίαση της μελέτης «Πληρώνω 
όσο Πετώ (Π.Ο.Π.)», από εκπροσώπους του 
μελετητικού γραφείου «Panikos Nikolaidis & 
Associates», ενώπιον του Δημοτικού Συμβουλίου 
Αθηένου, την Τετάρτη 5 Μαρτίου 2025 και ώρα 6:00μ.μ., 
στο Καλλινίκειο Δημοτικό Μέγαρο.  
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Σημείωση:  Η τελική μελέτη θα αποσταλεί άμεσα σ’ όλα τα μέλη του 
Δημοτικού Συμβουλίου Αθηένου με ηλεκτρονικό 
ταχυδρομείο.  

 
 
 
20) Αρ. Θέματος 38/2025. 
 
Θέμα: α) Ορισμός Διαχειριστικής Επιτροπής του Ταμείου 

Συντάξεων και Χορηγημάτων του Δήμου Αθηένου. 
β)  Ενημέρωση σε σχέση με την ανάγκη αγοράς 
υπηρεσιών για την ετοιμασία του Συστήματος 
Διακυβέρνησης και της Δήλωσης Αρχών Πολιτικής του 
Ταμείου Συντάξεως και Χορηγημάτων, κατόπιν απαίτησης 
του Εφόρου Ταμείων Επαγγελματικών Συνταξιοδοτικών 
Παροχών. 

 
Η Δημοτικός Γραμματέας, αναφερόμενη στο πιο πάνω θέμα, 
πληροφόρησε τα μέλη ότι έχει αποσταλεί στον Δήμο γραπτή επιστολή 
από τον Έφορο Ταμείων Επαγγελματικών Συνταξιοδοτικών Παροχών με 
ημερομηνία 10/2/2025, μέσω της οποίας παρατίθεται σχετική 
καθοδήγηση για τις απαραίτητες ενέργειες που πρέπει να προβεί ο 
Δήμος,  
για την ανάγκη σύστασης Διαχειριστικής Επιτροπής του Ταμείου 
Συντάξεων και Χορηγημάτων του Δήμου Αθηένου με ειδικούς 
αντιπρόσωπους, οι οποίοι και θα διοριστούν από τον Έφορο, με βάση 
την εξουσία που του παρέχεται στο άρθρο 62, «Εξουσίες παρέμβασης 
και καθήκοντα του Εφόρου», του Νόμου περί της Ίδρυσης, των 
Δραστηριοτήτων και της Εποπτείας των Ιδρυμάτων Επαγγελματικών 
Συνταξιοδοτικών Παροχών, Νόμος του 2020. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο πρέπει απαραίτητα να ορίσει τουλάχιστον τρία 
(3) πρόσωπα, μεταξύ των οποίων να συγκαταλέγονται ένας (1)  
εκπρόσωπος του Δημοτικού Συμβουλίου, ένας (1)  εκπρόσωπος των 
υφιστάμενων παροχέων του Ταμείου και ένας (1) τουλάχιστον 
εκπρόσωπος των συνταξιοδοτημένων δικαιούχων του Ταμείου.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα 

αποφάσισε την εκπροσώπησή του και τον ορισμό του 
Αντιδημάρχου Αθηένου κ. Αντώνη Τουλούπη στη 
Διαχειριστική Επιτροπή του Ταμείου Συντάξεων και 
Χορηγημάτων του Δήμου Αθηένου. Επίσης, το 
Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα 
εξουσιοδότησε τη Δημοτικό Γραμματέα να προβεί σε 
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συνάντηση με τα μέλη του Ταμείου, καθώς και τους 
υφιστάμενους συνταξιοδοτημένους δικαιούχους του 
Ταμείου, να τους ενημερώσει ανάλογα και να 
οριστούν άλλα δύο μέλη της Διαχειριστικής 
Επιτροπής. Ακολούθως, ανάλογα να ενημερωθεί ο 
Έφορος Ταμείων Επαγγελματικών Συνταξιοδοτικών 
Παροχών.  

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου θα ενημερωθεί ανάλογα. 

 
β)  Ενημέρωση σε σχέση με την ανάγκη αγοράς υπηρεσιών για την 

ετοιμασία του Συστήματος Διακυβέρνησης και της Δήλωσης 
Αρχών Πολιτικής του Ταμείου Συντάξεως και Χορηγημάτων, 
κατόπιν απαίτησης του Εφόρου Ταμείων Επαγγελματικών 
Συνταξιοδοτικών Παροχών. 

 
Η Δημοτικός Γραμματέας, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε 
τα μέλη για τις εκκρεμότητες που υφίστανται και για τις οποίες 
ενημερώθηκε ο Δήμος από τον Έφορο Ταμείων Επαγγελματικών 
Συνταξιοδοτικών Παροχών με γραπτή επιστολή ημερομηνίας 10/2/2025.  
 
Ειδικότερα, αναφέρθηκε στην ανάγκη αγοράς υπηρεσιών για την 
ετοιμασία του Συστήματος Διακυβέρνησης και της Δήλωσης Αρχών 
Πολιτικής του Ταμείου Συντάξεως και Χορηγημάτων, κατόπιν απαίτησης 
του Εφόρου Ταμείων Επαγγελματικών Συνταξιοδοτικών Παροχών, για να 
τακτοποιηθούν οι πιο πάνω εκκρεμότητες.  
 
Για το θέμα η Δημοτικός Γραμματέας ανέφερε ότι ο Δήμος απευθύνθηκε 
στην Εταιρεία «i.e. Muhanna & Co (Αναλογιστές και Σύμβουλοι)» για την 
πιθανότητα συνεργασίας. 
 
Η Εταιρεία «i.e. Muhanna & Co (Αναλογιστές και Σύμβουλοι)» 
ανταποκρίθηκε στην πρόταση συνεργασίας με τον Δήμο Αθηένου και ενώ 
η αρχική προσφορά της ήταν για το ποσό των €4.400 συν Φ.Π.Α., 
εξασφαλίστηκε έκπτωση και η τελική προσφερόμενη τιμή ανέρχεται σε 
€4.000 συν Φ.Π.Α. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη 

τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος 
εξασφαλίσει πρόσθετη οικονομική προσφορά από 
ακόμα μία αντίστοιχη Εταιρεία. Ακολούθως και λόγω 
του επείγοντος του θέματος, ο Δήμος να προχωρήσει 
με την ανάθεση της εργασίας στην Εταιρεία που θα 
παρουσιάζει τη χαμηλότερη οικονομική προσφορά. 
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Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου θα ενημερωθεί ανάλογα. 
 
 
 
21) Αρ. Θέματος 39/2025. 
 
Θέμα:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με πρόταση από 

την Εταιρεία Phoenix Tower International για τη σύναψη 
μακροχρόνιου ενοικιαστηρίου εγγράφου, σ’ ό,τι αφορά 
ενοικίαση μέρους του ακινήτου ΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧ 
(δίπλα από το καταφύγιο σκύλων) και την τοποθέτηση 
κεραίας κινητής τηλεφωνίας. 

 
Το πιο πάνω θέμα εξετάστηκε σε προηγούμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου με αρ. 127/2024 και επανέρχεται για συζήτηση και 
λήψη απόφασης. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη για την 
απόφαση που έλαβε το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου σε προηγούμενη 
συνεδρίασή του ημερομηνίας 10/12/2024, η οποία παρουσιάζεται 
αυτούσια πιο κάτω, για εύκολη αναφορά: 
 

Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 
όπως η Υπηρεσία του Δήμου μελετήσει αντιπρόταση, μη 
αποκλεισμού της πιθανότητας συνεργασίας ως το αίτημα 
που υποβλήθηκε ανωτέρω από την Εταιρεία «Phoenix 
Tower International». Επίσης το Δημοτικό Συμβούλιο 
ομόφωνα εξουσιοδότησε τη Δημοτικό Γραμματέα όπως 
διερευνήσει το θέμα και με άλλους Δήμους.  

 
Η Δημοτικός Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη ότι η ίδια προέβη σε μελέτη 
του θέματος εφαρμόζοντας το χρηματοοικονομικό μοντέλο της παρούσας 
αξίας μελλοντικών προσόδων.  
 
Η Δημοτικός Γραμματέας υπενθύμισε τα μέλη ότι η Εταιρεία «Phoenix 
Tower International» πρότεινε στον Δήμο Αθηένου μακροχρόνια 
συνεργασία ενοικίασης για τριάντα (30) έτη, έναντι καταβολής εφάπαξ 
ποσού ύψους €76.500 συν Φ.Π.Α. και τη διακοπή του υφιστάμενου 
Συμβολαίου το οποίο προνοεί ετήσιο ενοίκιο €5.000 συν Φ.Π.Α. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας ανέφερε ότι θα πρέπει να εξευρεθεί η 
ωφελιμότερη πρόταση από οικονομικής άποψης και παράλληλα 
αναφέρθηκε σε κάποιες παραδοχές που έλαβε υπόψη, όπως:  
α.  Το ποσό των €5.000 συν Φ.Π.Α. ετησίως  θα παραμείνει σταθερό. 
β.  Δεν έχει ληφθεί υπόψη ο ανατοκισμός. 
γ.  Έχει ληφθεί υπόψη προεξοφλητικό επιτόκιο / επιτόκιο: 2% 
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δ.  Δεν έχουν ληφθεί υπόψη άλλοι κίνδυνοι. 
ε.  Το ποσό που θα λάβει σήμερα ο Δήμος θα πρέπει να 

αντικατοπτρίζει τη χρονική αξία του χρήματος, λαμβάνοντας 
υπόψη πως η αξία του χρήματος αλλάζει διαμέσου των χρόνων, 
ενόψει αστάθμητων παραγόντων, όπως είναι ο πληθωρισμός ή 
πιθανές αποδόσεις επένδυσης. Περαιτέρω, επεσήμανε ότι το 
διάστημα 30 χρονών είναι πολύ μεγάλο διάστημα για να δεσμευτεί 
ο Δήμος. 

 
Με την εφαρμογή του μοντέλου και των παραπάνω παραδοχών το 
ελάχιστο ποσό που θα πρέπει να κατατεθεί σήμερα στον Δήμο θα πρέπει 
να είναι ύψους τουλάχιστον  €112.282.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε όλα τα 

πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε να υποβάλει 
αντιπρόταση στην Εταιρεία «Phoenix Tower 
International» για μακροχρόνια συνεργασία 
ενοικίασης με τον Δήμο Αθηένου για χρονική περίοδο 
τριάντα (30) έτη έναντι καταβολής εφάπαξ ποσού 
ύψους €130.000 συν Φ.Π.Α., χωρίς να είναι δυνατή η 
όποια διαπραγμάτευση του ποσού. 

 
 
 
22) Αρ. Θέματος 40/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση σε σχέση με την πρόοδο του έργου για 

σχεδιασμό και κατασκευή φωτοβολταϊκού πάρκου από 
τον Δήμο Αθηένου σε ιδιόκτητο τεμάχιο του Δήμου και σε 
κρατικό τεμάχιο (πρώην προσωρινό πράσινο σημείο). 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη ότι ο 
Δήμος έχει ήδη υποβάλει αίτηση για εκμίσθωση γης για το τεμάχιο αρ. 
143 στο Φ./Σχ.: 31/60 και ότι το Συμβούλιο Προσφορών σε συνεδρίασή 
του είχε αποφασίσει τη συνεργασία του Δήμου με την Εταιρεία «Bioland 
Energy Ltd» για την προώθηση της διαδικασίας της ετοιμασίας των 
εγγράφων διαγωνισμού για σκοπούς προσφοροδότησης του έργου μέσω 
της διαδικασίας «design and build». 
 
Σε πρόσφατη επικοινωνία της Τεχνικού Μηχανικού με την Εταιρεία 
«Bioland Energy Ltd», διευκρινίστηκε από πλευράς τους ότι δεν μπορούν 
να ανταποκριθούν στην ετοιμασία εγγράφων διαγωνισμού. 
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Ενόψει των πιο πάνω, ο Δήμαρχος είχε συνάντηση με τον Δημοτικό 
Μηχανικό Αραδίππου, αφού ο Δήμος Αραδίππου έχει ήδη προβεί σε 
ανάπτυξη δύο φωτοβολταϊκών πάρκων. Κατατέθηκε η άποψη ότι ο 
Δήμος Αθηένου θα πρέπει να προχωρήσει πρώτα άμεσα με την 
ετοιμασία μελέτης επιπτώσεων στο περιβάλλον και να ακολουθηθούν 
ξεχωριστά στάδια προσφοροδότησης του έργου, παρά ετοιμασία και 
ολοκλήρωση εγγράφων διαγωνισμού για όλο το έργο. Ο τρόπος αυτός 
έχει διαπιστωθεί ότι είναι ωφελιμότερος, χωρίς περίπλοκες και 
χρονοβόρες διαδικασίες. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη όλα τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη συνοπτικής 
διαδικασίας προσφορών για εξεύρεση μελετητή με 
σκοπό την εκπόνηση μελέτης επιπτώσεων στο 
περιβάλλον για την κατασκευή φωτοβολταϊκού πάρκου 
από πλευράς του Δήμου Αθηένου σε ιδιόκτητο τεμάχιο 
του Δήμου Αθηένου και σε κρατικό τεμάχιο για το οποίο 
έχει κατατεθεί αίτημα εκμίσθωσης. 

 
 
 
23) Αρ. Θέματος 41/2025. 
 
Θέμα:  α) Έγκριση προκήρυξης θέσεων για Δημοτικό Ταμία και 

Υγειονομικό Επιθεωρητή και πλήρωση των θέσεων, όταν 
ληφθεί η σχετική έγκριση από το αρμόδιο Υπουργείο 
Εσωτερικών. 
β) Έγκριση Σχεδίων Υπηρεσίας των αναφερόμενων 
θέσεων. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στην ανάγκη 
προώθησης της διαδικασίας προκήρυξης και πλήρωσης των θέσεων για 
Δημοτικό Ταμία και Υγειονομικό Επιθεωρητή, για τις οποίες δυστυχώς 
μέχρι στιγμής το θέμα δεν είναι ξεκάθαρο, καθότι δεν έχει ληφθεί η 
απαιτούμενη έγκριση αποπαγοποίησης των συγκεκριμένων θέσεων από 
πλευράς του Υπουργείου Οικονομικών και Εσωτερικών και καθότι 
συγκαταλέγονται στις ανώτατες θέσεις για τις οποίες τα Υπουργεία δεν 
έχουν ακόμα καταλήξει για τις μισθολογικές τους κλίμακες. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας αναφέρθηκε στο κατεπείγον της ανάγκης 
πλήρωσης των εν λόγω θέσεων και παρουσίασε τα ενιαία Σχέδια 
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Υπηρεσίας των αναφερόμενων θέσεων, όπως έχουν ετοιμαστεί από την 
Ένωση Δήμων Κύπρου και τις Συνδικαλιστικές Οργανώσεις, προ 
μεταρρύθμισης, αναφέροντας δε ότι θα χρειαστεί να επικαιροποιηθούν 
για να συμβαδίζουν με τον Ν.52(Ι)/2022. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων για τα πιο πάνω που 
περιγράφονται, από την οποία διαφάνηκε προβληματισμός των μελών 
για την καθυστέρηση που παρατηρείται. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως στην επόμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου 
παρουσιαστούν τα Σχέδια Υπηρεσίας των θέσεων του 
Δημοτικού Ταμία και Υγειονομικού Επιθεωρητή, αφού 
τύχουν τροποποιήσεων από τη Δημοτικό Γραμματέα 
έτσι ώστε να εφαρμόζονται οι πρόνοιες του Περί Δήμων 
Νόμου, Ν.52(Ι)/2022. Παράλληλα, το Δημοτικό 
Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε όπως, επειδή το θέμα 
της πλήρωσης των θέσεων αυτών είναι σοβαρό και 
κατεπείγον, να διευθετηθεί κατ’ ιδίαν συνάντηση με τον 
Υπεύθυνο Μεταρρύθμισης ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στο Υπουργείο 
Εσωτερικών για την άμεση προώθηση του θέματος. 

 
 
 

24) Αρ. Θέματος 42/2025. 
 
Θέμα:   Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με αιτήματα 

αναθεώρησης της μισθολογικής κλίμακας μελών του 
προσωπικού του εργατικού τμήματος του Δήμου Αθηένου.  

 
Το πιο πάνω θέμα δεν ολοκληρώθηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου με αρ. 20/2025 και επανέρχεται για νέα 
συζήτηση και λήψη απόφασης.  
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο του νέου εσωτερικού σημειώματος αρ. 02/2025 της 
Δημοτικού Γραμματέας, ημερομηνίας 6/2/2025 και με θέμα «Αιτήματα 
προσωπικού – εργατικό τμήμα». 
 
Αντίγραφο του νέου εσωτερικού σημειώματος της Δημοτικού Γραμματέα 
αποστάλθηκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και 
μελέτη.  
 
Στο περιεχόμενο του εσωτερικού σημειώματος γίνεται αναφορά για το 
πρόσθετο κόστος που θα προκύψει για τον Δήμο εάν ικανοποιηθούν τα 
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αιτήματα αναβάθμισης των κλιμάκων των συγκεκριμένων εργατών, το 
οποίο έχει υπολογιστεί ότι θα ανέλθει στο συνολικό ποσό των €2.482 
ετησίως (συμπεριλαμβάνει το συνολικό κόστος εργοδότη). 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών επί του θέματος. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο, λαμβάνοντας υπόψη τα 

ανωτέρω, ομόφωνα αποφάσισε την αναθεώρηση της 
μισθολογικής κλίμακας των μελών του προσωπικού 
του εργατικού τμήματος του Δήμου Αθηένου και 
συγκεκριμένα την τοποθέτηση του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην 
κλίμακα Ε7(12), του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην κλίμακα Ε8(16) 
και του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην κλίμακα Ε7(17), με άμεση 
ισχύ. Σχετική πρόνοια θα ληφθεί υπόψη κατά την 
ετοιμασία του Προϋπολογισμού του Δήμου Αθηένου 
για το τρέχον έτος. 

 
 
 
25) Αρ. Θέματος 43/2025. 
 
Θέμα:  Εξέταση επιστολής της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με την οποία έχει 

υποβάλει αίτημα για ενοικίαση του Κωνσταντίνειου 
Δημοτικού Πάρκου Αθηένου για πραγματοποίηση της 
γαμήλιας δεξίωσης του γάμου της στις 6/6/2026. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα και με αφορμή την επιστολή 
που έλαβε ο Δήμος από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ με ηλεκτρονικό μήνυμα 
ημερομηνίας 7/1/2025,  μέσω της οποίας υποβλήθηκε αίτημα για 
παραχώρηση του χώρου στο Κωνσταντίνειο Δημοτικό Πάρκο Αθηένου 
για την πραγματοποίηση της γαμήλιας δεξίωσης του γάμου της στις 
4/7/2026, ζήτησε από τα μέλη τον καθορισμό πολιτικής για τα ζητήματα 
που προκύπτουν από τη διοργάνωση γαμήλιων δεξιώσεων στο 
Κωνσταντίνειο Δημοτικό Πάρκο Αθηένου. 
 
Ο Δήμαρχος έκανε αναφορά σε προηγούμενες αποφάσεις πολιτικής του 
Δημοτικού Συμβουλίου σε σχέση με αιτήματα χρήσης του Κωνσταντίνειου 
Δημοτικού Πάρκου για τέλεση γαμήλιων δεξιώσεων, η οποία προνοούσε 
την παραχώρηση του χώρου έναντι καταβολής αντιπροσωπευτικού 
ποσού ενοικίου, μέσω Συμφωνητικού Εγγράφου που θα υπογράφεται 
μεταξύ των δύο μερών. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών. 
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Ακολούθησε διεξοδική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, με πλειοψηφία, αποφάσισε τον 

καθορισμό πολιτικής στις περιπτώσεις αιτημάτων για 
παραχώρηση και χρήση του χώρου του Κωνσταντίνειου 
Δημοτικού Πάρκου Αθηένου για τέλεση δεξίωσης γάμου, 
έναντι καταβολής του πιο κάτω ποσού:  
α) €1.000, εάν πρόκειται για διεξαγωγή ανοικτής 
γαμήλιας δεξίωσης με καθήμενους καλεσμένους και 
φαγητό και 
β) €600, εάν πρόκειται για τη διεξαγωγή γαμήλιων 
δεξιώσεων, περιορισμένου αριθμού καλεσμένων.  
Επίσης, το Δημοτικό Συμβούλιο εξουσιοδότησε τη 
Δημοτικό Γραμματέα όπως ετοιμάσει προτεινόμενο 
Συμφωνητικό Έγγραφο μεταξύ των δύο μερών, που θα 
περιλαμβάνει τα αντίστοιχα ποσά και τις υπηρεσίες που 
καλύπτονται, αλλά και τις υποχρεώσεις του αιτητή. Το 
έγγραφο θα παρουσιαστεί σε επόμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου για έγκριση.  

 
Σημείωση:   Σ’ ό,τι αφορά τη διευθέτηση για το κλείσιμο ή όχι της 

καντίνας, κατά την ημερομηνία παραχώρησης του Πάρκου 
από πλευράς του Δήμου, σχετική ενημέρωση θα περιληφθεί 
στα έγγραφα προσφοράς που θα ετοιμάσει ο Δήμος κατά 
την επικείμενη διαδικασία για συνεργασία με Υπεύθυνο 
Διαχειριστή της καντίνας του Δημοτικού Πάρκου.  

 
 
 
 
 
 
 
 
26) Αρ. Θέματος 44/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση και λήψη απόφασης για εγγραφή του Δήμου 

Αθηένου ως μέλος στο Εμπορικό & Βιομηχανικό 
Επιμελητήριο Λάρνακας (ΕΒΕΛ). 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, εισηγήθηκε στα μέλη όπως 
ο Δήμος Αθηένου εγγραφεί ως μέλος στο Εμπορικό & Βιομηχανικό 
Επιμελητήριο Λάρνακας (ΕΒΕΛ), για σκοπούς επίτευξης και ενίσχυσης 
του εμπορικού, βιομηχανικού τομέα και των τοπικών επιχειρήσεων 
στην Αθηένου, κάτι που ήδη προωθούν και οι υπόλοιποι Δήμοι της 
Επαρχίας και ο Επαρχιακός Οργανισμός Αυτοδιοίκησης Λάρνακας. 
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Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:   Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

την εγγραφή του Δήμου Αθηένου ως μέλος στο 
Εμπορικό & Βιομηχανικό Επιμελητήριο Λάρνακας 
(ΕΒΕΛ) και ενέκρινε την καταβολή συνδρομής μέλους 
για το ποσό των €500 ετησίως.  

 
 
 
27) Αρ. Θέματος 45/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, εξέταση και λήψη απόφασης για τη 

διαδικασία υποβολής ενδιαφέροντος, σε σχέση με τη 
θέση προαγωγής Γραμματειακού Λειτουργού με 
μισθολογική κλίμακα Α8-9(Ι) στον Δήμο Αθηένου. 

 
Το πιο πάνω θέμα συζητήθηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση με αρ.  
15/2025 και επανέρχεται για ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
ως η απόφαση που έλαβε το Δημοτικό Συμβούλιο στην προηγούμενη 
συνεδρίασή του, αποστάλθηκε από τον Δήμο γραπτή επιστολή στο 
μόνιμο προσωπικό του Δήμου Αθηένου που κατέχει θέση Βοηθού 
Γραμματειακού Λειτουργού (ΒΓΛ), μέσω της οποίας ενημερώθηκε επί του 
θέματος ως επίσης και για τη δυνατότητα υποβολής γραπτής αίτησης 
διεκδίκησης τη θέσης, από όσους συμπλήρωσαν 18 χρόνια υπηρεσίας 
στη θέση ΒΓΛ, με τελική προθεσμία υποβολής την Πέμπτη 6/2/2025 και 
ώρα 14:00.  

 
Μέχρι την τελευταία ημερομηνία υποβολής, υποβλήθηκε μία μόνον 
γραπτή επιστολή / αίτηση από τη Βοηθό Γραμματειακό Λειτουργό του 
Δήμου Αθηένου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ.  
 
Σχετική επί του θέματος είναι η επιστολή της ημερομηνίας 27/1/2025, 
αντίγραφο της οποίας επισυνάπτεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 45.1/2025 στα 
παρόντα πρακτικά και αποτελεί αναπόσπαστο μέρος αυτών.  
 
Το περιεχόμενο της επιστολής είναι ευνόητο.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
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Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού εξέτασε τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προαγωγή της Βοηθού 
Γραμματειακού Λειτουργού ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ σε 
Γραμματειακό Λειτουργό με μισθολογική κλίμακα Α8-
9(Ι), με άμεση ισχύ, από την 1η Φεβρουαρίου 2025. 

 
 
 

28) Αρ. Θέματος 46/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

την πρόταση της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για τη σύσταση Σχολής 
Γονέων. 

 
Μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ανέφεραν ότι θέματα που αφορούν τους 
γονείς προωθούνται από τους Συνδέσμους Γονέων και άλλους φορείς. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε όπως το θέμα το 

ξανααπασχολήσει στο μέλλον, αν διαπιστωθεί ανάγκη.  
 
 
 
29) Αρ. Θέματος 47/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση σε σχέση με την υποβολή ευρωπαϊκής 

πρότασης στο πρόγραμμα «EUI – Peer Review», για «City 
to City exchange», καθώς και για επόμενες ενέργειες. 

 
Το πιο πάνω δεν εξετάστηκε στην παρούσα συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου και παραπέμφθηκε για συζήτηση και λήψη απόφασης στην 
επόμενη. 
 
 
 
30) Αρ. Θέματος 48/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση από το Τμήμα Δημόσιων Επιβατικών 

Μεταφορών για τη συναίνεση του Αρχηγού Αστυνομίας 
στην  τοποθέτηση πινακίδων και μετακίνηση στάσεων 
λεωφορείων, ως σχετικές εισηγήσεις του Δήμου. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο του ηλεκτρονικού μηνύματος που έλαβε ο Δήμος στις 
23/1/2025 από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Ελεγκτή Μεταφορών του Τομέα 
Δημόσιων Επιβατικών Μεταφορών του Υπουργείου Μεταφορών, 
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Επικοινωνιών και Έργων, αντίγραφο του οποίου αποστάλθηκε στα μέλη 
με την Ημερήσια Διάταξη. Το περιεχόμενο παρατίθεται πιο κάτω 
αυτούσιο για εύκολη αναφορά: 
 

Σας ενημερώνω γραπτώς όπως και στην πρόσφατη τηλεφωνική 
επικοινωνία που είχαμε ότι έχετε τη συναίνεση του Αρχηγού 
Αστυνομίας για την τοποθέτηση πινακίδων για στάση λεωφορείου 
στην οδό Παναγιώτη Κουμενή, απέναντι από τον πάσσαλο ΑΗΚ 
436 και στην οδό Μπουμπουλίνας, δίπλα και απέναντι από τον 
πάσσαλο ΑΗΚ 346. Επίσης εγκρίθηκε η κατάργηση της στάσης 
αρ. 8 η οποία βρίσκεται επί της υπερυψημένης διασταύρωσης στις 
οδούς Ηφαίστου και Ελευθέριου Βενιζέλου όπως και η 
τοποθέτηση στεγάστρων στα σημεία τα οποία υποδείξαμε στην 
επιτόπια επίσκεψη μας με την Αστυνομία στις 1/11/2024. 
Σημείωση: Μπροστά από τις νέες στάσεις λεωφορείου να γίνει 
σήμανση επί της οδού (Να χαραχθεί στο οδόστρωμα BUS STOP).   

 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι το θέμα έχει ήδη προωθηθεί και 
υλοποιούνται οι εργασίες μετακίνησης στάσεων λεωφορείων και η 
τοποθέτηση πινακίδων – χάραξη γραμμών από το εργατικό συνεργείο 
του Δήμου. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
31) Αρ. Θέματος 49/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

εισήγηση του Δημοτικού Συμβούλου κ. Μιχάλη Μιχαήλ για 
αποκοπή φοινικιών που βρίσκονται σε ιδιωτική 
περιουσία και στο πεζοδρόμιο, επί της οδού Λεωφόρου 
Αρχ. Μακαρίου Γ’ στην Αθηένου.  

 
Το πιο πάνω δεν εξετάστηκε στην παρούσα συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου και παραπέμφθηκε για συζήτηση και λήψη απόφασης στην 
επόμενη. 
 
 



Σελίδα 39 από 43 

 
32) Αρ. Θέματος 50/2025. 
 
Θέμα:  α) Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση 

με εισήγηση της ομάδας των Εθελοντών του Καταφυγίου 
Σκύλων για να σταλεί από τον Δήμο ανακοίνωση σε όλα 
τα υποστατικά για την ανάγκη εξασφάλισης άδειας 
κατοχής σκύλου και στη συνέχεια ο Δήμος να προχωρήσει 
με καταγγελίες για όσους δεν συμμορφωθούν. 
β) Ενημέρωση σε σχέση με την είσπραξη ποσού €4.000 
από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, εκ μέρους της ομάδας εθελοντών 
του Καταφυγίου, υπό μορφή χορηγίας και κατάθεση στο 
Ταμείο του Δήμου Αθηένου, με σκοπό την κάλυψη μέρους 
των εξόδων κατασκευής περίφραξης στο Καταφύγιο 
Σκύλων Αθηένου. 

 
Το πιο πάνω δεν εξετάστηκε στην παρούσα συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου και παραπέμφθηκε για συζήτηση και λήψη απόφασης στην 
επόμενη. 
 
 
 
33) Αρ. Θέματος 51/2025. 
 
Θέμα:  Εξέταση ενστάσεων για τέλη σκυβάλων, αδειών  

λειτουργίας, και επαγγελματικού φόρου. 
 
Ο Δήμαρχος παρουσίασε για καλυπτική έγκριση την κάθε ένσταση 
ξεχωριστά σε σχέση με τα τέλη σκυβάλων και την επεξήγησε 
λεπτομερώς. 
 
Υπενθυμίζεται ότι σύμφωνα με απόφαση που έλαβε το Δημοτικό 
Συμβούλιο στις 24/10/2024, οι ενστάσεις  που υποβλήθηκαν για τα τέλη 
σκυβάλων και για τις οποίες κατατέθηκαν τα απαραίτητα δικαιολογητικά/ 
έγγραφα και είναι ξεκάθαρο ότι εμπίπτουν στις ειδικές κατηγορίες 
τιμολόγησης στη βάση της κοινωνικής πολιτικής που το Δημοτικό 
Συμβούλιο έχει ήδη αποφασίσει, εξετάστηκαν απ’ ευθείας από τον 
Δήμαρχο και παρουσιάζονται μόνον για καλυπτική έγκριση.  
 
Σχετικός πίνακας με όλες τις λεπτομέρειες, ως επίσης και με την 
καλυπτική απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για κάθε ένσταση 
ξεχωριστά, παρουσιάζεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 51.1/2025 και αποτελεί 
αναπόσπαστο μέρος των πρακτικών.  
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34) Αρ. Θέματος 52/2025. 
 

Θέμα:  Καθορισμός επόμενης συνεδρίασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου Αθηένου. 

 
Η επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ορίστηκε να 
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 10/3/2025 και ώρα 7:00μ.μ. 
 
 
 
35)  Αρ. Θέματος 53/2025. 

 
Θέμα:  Διάφορα.  
 
53.1/2025:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με τη 

διοργάνωση για την Καθαρή Δευτέρα στις 3/3/2025, στο 
εξωκλήσι του Αρχαγγέλου Μιχαήλ. 

 
Ο Δήμαρχος, αναφερόμενος στο παραδοσιακό «Κόψιμο της Μούττης της 
Σαρακοστής» στον Εκδρομικό Χώρο στο Εξωκκλήσι του Αρχαγγέλου 
Μιχαήλ, ενόψει της Καθαρής Δευτέρας στις 3/3/2025, εισηγήθηκε την 
παραχώρηση στο κοινό καρέκλων και τραπεζιών, καθώς και δωρεάν 
κρασιού και φυστικιών, όπως συνηθίζεται κάθε χρόνο.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως, για διευκόλυνση των δημοτών κατά τον 
εορτασμό της Καθαρής Δευτέρας στο Εξωκκλήσι του 
Αρχαγγέλου Μιχαήλ, παραχωρήσει τραπέζια και 
καρέκλες, ως επίσης και δωρεάν κρασί και φυστίκια. 
Για αποφυγή απώλειας τραπεζιών και καρέκλων αυτά 
να μην μείνουν εκεί το βράδυ και να τα παραλάβει ο 
προμηθευτής αυθημερόν. Επίσης, να διευθετηθεί να 
υπάρχουν κινητές τουαλέττες στον χώρο.  

 
 
53.2/2025:  Ενίσχυση του φωτισμού στο σταυροδρόμι ανατολικά 

της Βιομηχανικής Περιοχής. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα ενέκρινε 

την εισήγηση που υποβλήθηκε από το μέλος κ. Κούλλη 
Αντωνίου, για ενίσχυση του φωτισμού στο 
σταυροδρόμι ανατολικά της Βιομηχανικής Περιοχής με 
ένα προβολέα, με άμεση ισχύ, λόγω της 
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επικινδυνότητας που παρουσιάζεται από τους 
διερχόμενους. 

 
 
53.3/2025: Ανάθεση διαχείρισης των ηλεκτρονικών μέσων του 

Δήμου Αθηένου σε εξωτερικό συνεργάτη. 
 
Ο Δήμαρχος, σε συνέχεια εισήγησης του μέλους κ. Μιχάλη Στυλιανίδη, 
πληροφόρησε τα μέλη ότι στον Δήμο είχε για το θέμα υποβληθεί πρόταση 
συνεργασίας από την Εταιρεία «ConneΚt ». Ωστόσο το θέμα δεν 
εξετάστηκε ολιστικά τότε και παραπέμφθηκε για περαιτέρω συζήτηση και 
λήψη απόφασης σε μελλοντικό στάδιο, αφότου θα διαμορφωνόταν το νέο 
σκηνικό του Δήμου μετά τη μεταρρύθμιση. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας ανέλαβε να κοινοποιήσει στον Πρόεδρο της 
Επιτροπής Τεχνολογίας σχετικό πληροφοριακό υλικό επί του θέματος και 
θα επανέλθει το θέμα με εισήγηση της Επιτροπής.  
 

 
53.4/2025:  Ενημέρωση σχετικά με την κατασκευή υδατοστεγούς 

δεξαμενής στη βιομηχανική περιοχή για τη συλλογή 
γαλακτοκομικών πλημάτων. 

 
Ο Δήμαρχος, αναφερόμενος στο πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη 
ότι το θέμα τέθηκε ηλεκτρονικά από το μέλος κ. Δημήτρη Κουζαπά, μετά 
την αποστολή της Ημερήσιας Διάταξης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
τίθεται στην παρούσα συνεδρίαση για ενημέρωση των μελών και 
συζήτηση. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε από τα μέλη κ. Λευτέρη Κόλοκο και κ. Γιάννη 
Παπουή να πληροφορήσουν τα μέλη επί του θέματος. 
 
Το μέλος κ. Λευτέρης Κόλοκος αναφέρθηκε σε σύσκεψη που 
πραγματοποιήθηκε επιτόπου στην Βιομηχανική Περιοχή και στην οποία 
παρευρίσκονταν ο κ. Γιάννης Παπουής, ο κ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ο κ. 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ο κ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ (ΠΟΑ), με σκοπό την 
αντιμετώπιση του θέματος. 
 
Στη σύσκεψη συζητήθηκε το ενδεχόμενο κατασκευής υδατοστεγούς 
δεξαμενής χωρητικότητας 50 τόνων τουλάχιστον, στην οποία θα 
καταλήγουν τα υγρά ξεπλύματα των εργοστασίων της περιοχής και η 
οποία στη συνέχεια θα καθαρίζεται συχνά από βυτιοφόρο. Ωστόσο, 
κατέληξαν ότι η υλοποίησή της δεν μπορεί να προωθηθεί, καθώς όπως 
φάνηκε επιτόπου, ο υδροφόρος ορίζοντας είναι ψηλός. Και γι’ αυτό 
αποφασίσθηκε να εκσκαφεί μεγάλου βάθους λάκκος, όπου και να 
καταλήγουν τα υγρά. 
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Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι μέχρι σήμερα έγιναν πολλές προσπάθειες 
επίλυσης του προβλήματος. Η προσπάθεια που ανέλυσε πιο πάνω ο κ. 
Λευτέρης Κόλοκος δεν θα αποτελούσε τη λύση του προβλήματος, αλλά 
θα λειτουργούσε ως ένα προσωρινό ημίμετρο μέχρι να αντιμετωπιστεί 
οριστικά από πλευράς του Ε.Ο.Α.Λ.  
 
Υπενθύμισε δε, ότι προηγήθηκαν προσπάθειες επίλυσης με τα αρμόδια 
Τμήματα, χωρίς αυτές να αποφέρουν λύση. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου εξέφρασε την έκπληξή του για την πιθανότητα 
προώθησης ενός τέτοιου έργου χωρίς να συζητηθεί στο Δημοτικό 
Συμβούλιο και χωρίς να υπάρξει συγκατάθεση του Υπουργείου 
Ενέργειας, Εμπορίου και Βιομηχανίας ή και αδειοδότησή του. 
 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς επίσης εξέφρασε την έκπληξή του και 
ξεκαθάρισε ότι δεν τίθεται κανένα θέμα κατασκευής οποιασδήποτε 
δεξαμενής, ιδιαίτερα σε χώρο πρασίνου του Υπουργείου Ενέργειας, 
Εμπορίου και Βιομηχανίας, τονίζοντας ότι επιτέλους πρέπει να 
εφαρμοστούν οι πρόνοιες των Νόμων σ’ αυτούς που προκαλούν την 
οχληρία και ρυπαίνουν. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση.  
 
 
53.5/2025:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με εισήγηση 

του Αντιδημάρχου Αθηένου για έκδοση ανακοίνωσης 
για ενημέρωση του κοινού για τις χρεώσεις 
αποχετευτικών τελών από πλευράς του Ε.Ο.Α.Λ.  

 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου μετέφερε την έντονη κατακραυγή που υπάρχει 
από αρκετούς δημότες, έπειτα από την επιβολή αποχετευτικών τελών 
από τον Ε.Ο.Α.Λ., αντίθετα από τη διαβεβαίωση που υπήρξε από τον 
Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Νίκο Χριστοδουλίδη, ότι η οφειλή του 
Συμβουλίου Αποχετεύσεων Αθηένου ύψους περίπου €1,1εκ. θα 
καλύπτετο από το Κράτος και οι δημότες δεν θα χρεώνονταν με 
αποχετευτικά τέλη επί του κεφαλαιουχικού κόστους, ως αποτέλεσμα της 
κάλυψης της οφειλής αυτής από το Κράτος. 
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου τόνισε ότι υπήρξε υπόσχεση και διαβεβαίωση 
δια στόματος του ίδιου του Προέδρου της Δημοκρατίας κ. Νίκου 
Χριστοδουλίδη, όταν παρευρέθηκε στα εγκαίνια της Αμφιθεατρικής 
Αίθουσας «Νίκου Μουγιάρη», αλλά και σε κατ’ ιδίαν συνάντηση που είχε 
το Δημοτικό Συμβούλιο μαζί του στο Προεδρικό κατά τη συζήτηση  του 
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θέματος της διάνοιξης της διόδου Πυροΐου, κατά την οποία υποσχέθηκε 
τη διαγραφή του εν λόγω χρέους από εξοικονομήσεις του Υπουργείου 
Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος. 
 
Εν κατακλείδι ο Αντιδήμαρχος Αθηένου εισηγήθηκε την έκδοση σχετικής 
ανακοίνωσης για σκοπούς διαφάνειας και σχετικής ενημέρωσης του 
κοινού επί του θέματος. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι συμφωνεί με τα όσα ανέφερε ο Αντιδήμαρχος 
Αθηένου για τις υποσχέσεις του Προέδρου, αλλά εξέφρασε τον 
προβληματισμό του αν πρέπει να εκδοθεί σχετική ανακοίνωση, 
εξηγώντας τους λόγους για τον προβληματισμό του. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως το θέμα τεθεί επιτακτικά ξανά σε επόμενη 
συνάντηση που θα έχει το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου 
με τον Πρόεδρο της Δημοκρατίας κ. Νίκο Χριστοδουλίδη. 
Το ενδεχόμενο έκδοσης και κυκλοφορίας σχετικής 
ανακοίνωσης για ενημέρωση του κοινού να 
επανεξεταστεί μελλοντικά. 

 
 

Υπ. …………..…………………… 
Κυριάκος Καρεκλάς  
Δήμαρχος Αθηένου 

 
 

24 Φεβρουαρίου 2025 


